
 

                                  
 
                     REPUBLIKA HRVATSKA 

 

     KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 
                         Županijska skupština   
 
Koprivnica, 3. prosinca 2014.  
       

Z A P I S N I K   
  

sa 12. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, koja je održana 26.  
studenoga 2014. u Koprivnici, Zrinski trg 1/I u prostorijama Gradske vijećnice, s početkom u 
16,00 sati.   
  Sjednica je sazvana dopisom KLASA: 021-01/14-01/4, URBROJ: 2137/1-01/05-14-
75 od 19. studenoga 2014. godine.  
 
Sjednici prisustvuju članovi/članice Županijske skupštine: 

 -   Tomislav Babić, Marinko Bagarić, Mijo Bardek, Milan Bingula, Antun Bratanović, 
Franjo Car, Stjepan Ciganović, Ivana Čurdija, Zlatko Delimar, Biserka Đura, Damir Felak, 
Vjekoslav Flamaceta, Zdravko Gašparić, Goran Gregurek, Tomislav Ivanek, Irena Jagarinec 
Ištvanović, Andrija Jendrek, Slavko Konfic, Goran Kovačić, Miroslav Kovačić, Božidar 
Krapinec, Ivan Knok,  Željko Lacković, Zlatko Makar, Marijana Markešić, Nenad Martinaga, 
Gordana Meñimorec, Eugen Pali, Stjepan Peršin, Željko Pintar, Verica Rupčić, Nada Stručić, 
Natalija Sučić, Zvonimir Širjan, Milica Todorović, Zdravko Tuba, Zdravko Valjak.   
 

Sjednici ne prisustvuju član/članica:    
1. Vjekoslav Mužinić, opravdano, 
2. Darko Ledinski, opravdano,  
3. Tihomir Sokolić,  
4. Mladen Švaco. 

 
Ostali prisutni: 

1. Darko Koren, župan,  
2. Ivan Pal, zamjenik župana, 
3. Darko Sobota, zamjenik župana,  
4. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine,  

župana i opće poslove,  
5. Robertina Zdjelar,  pročelnica Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu, 
6. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, 

poljoprivredu i meñunarodnu suradnju,  
7. Dražen Kozjak, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ureñenje, gradnju, zaštitu 

 okoliša i zaštitu prirode, 
8. Željka Koluder Vlahinja, pročelnica Upravnog odjela za zdravstveno-socijalne djelatnosti, 
9. Branka Cuki, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine,  
10. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Službe za unutarnju reviziju,   
11. Melita Birčić, ravnateljica „PORE“ Razvojne agencije Podravine i Prigorja, 
12. Željka Kolar, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim 

vrijednostima, 



13. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno ureñenje, 
14. Dragutin Guzalić, ravnatelj Županijske uprave za ceste Križevci,  
15. Verica Ujlaki, voditeljica Odsjeka za informatičku podršku i informacijsku sigurnost, 
16. Nino Šegrc, viši suradnik za informatiku, 
17. Sanja Dreven,  viša referentica za poslove Županijske skupštine, 
18. Marija Kovačec, daktilograf u Upravnom odjelu za poslove Županijske skupštine, župana  

i opće poslove, 
19. Marko Murković, Podravski list,  Koprivnica, 
20. Sandra Levak Miklošić, Radio Drava,  
21. Željko Dragač, novinar Radio postaja Koprivnica, 
22. Goran Generalić, novinar. 
 
 PREDSJEDNIK: Sve vas srdačno pozdravljam. Otvaram 12. sjednicu Županijske 
skupštine Koprivničko-križevačke županije i pozdravljam sve prisutne na današnjoj sjednici. 

Molim pročelnicu da izvrši prozivku članova. 
 
(Pročelnica  Marina Horvat Pavlic vrši prozivku članova). 

  
 PREDSJEDNIK: Utvrñujem da je sjednici trenutno prisutno 36 članova od ukupnog 
broja članova i da ova Županijska skupština može donositi pravovaljane odluke.    
 
 PREDSJEDNIK: Sada bismo prišli verifikaciji zamjene člana Županijske skupštine. 

Gospodin Vlatko Vargić dostavio je 21. studenoga 2014. godine pisanu  obavijest o 
ostavci na mandat člana Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije.  

U skladu sa Zakonom o lokalnim izborima dužnost člana Županijske skupštine 
umjesto gospodina Vlatka Vargića obnašati će zamjenik kojeg odreñuje politička stranka. 

Molim Mandatno povjerenstvo da utvrdi i podnese izvješće koji će kandidat sa 
Kandidacijske liste Socijaldemokratske partije Hrvatske - SDP, Hrvatske narodne stranke – 
Liberalni demokrati - HNS, Hrvatske stranke umirovljenika - HSU i Hrvatske socijalno-
liberalne stranke - HSLS obavljati dužnost člana Županijske skupštine kao zamjenik. 

 
 ZDRAVKO TUBA: Član Županijske skupštine Vlatko Vargić  dostavio je 21. 
studenoga 2014. predsjedniku Županijske skupštine gospodinu Damiru Felaku pisanu ostavku 
na mjesto    člana Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije. 
  Gospodin Vlatko Vargić izabran je za člana Županijske skupštine s Kandidacijske liste  
Socijaldemokratske partije Hrvatske - SDP, Hrvatske narodne stranke – Liberalni demokrati - 
HNS, Hrvatske stranke umirovljenika - HSU i Hrvatske socijalno-liberalne stranke – HSLS.
 Zakonom o lokalnim izborima („Narodne novine“ broj 144/12) (u daljnjem tekstu 
Zakon), člankom 80. stavkom 1. točkom 1., propisano je da članu predstavničkog tijela  
prestaje mandat ako podnese ostavku, te da mu mandat prestaje danom dostave pisane 
ostavke, sukladno pravilima o dostavi propisanim Zakonom o općem upravnom postupku. 
Osim toga, istim člankom, stavkom 2. Zakona odreñeno je da pisana ostavka člana 
predstavničkog tijela treba biti zaprimljena najkasnije 3 (tri) dana prije zakazanog održavanja 
sjednice predstavničkog tijela te da pisana ostavka člana predstavničkog tijela treba biti 
ovjerena kod javnog bilježnika najranije 8 (osam) dana prije podnošenja iste.  

   U pogledu zamjenjivanja člana predstavničkog tijela, a sukladno odredbama članka 
81. stavka 2. Zakona, člana predstavničkog tijela izabranog na kandidacijskoj listi političke 
stranke zamjenjuje neizabrani kandidat s iste liste s koje je izabran i član kojem mandat  
prestaje, a odreñuje ga politička stranka koja je bila predlagatelj kandidacijske liste. 



 U skladu s rečenim, dana  24. studenoga  2014. godine Hrvatska socijalno liberalna 
stranka -  HSLS odredila je zamjenicu koja će obnašati dužnost članice Županijske skupštine 
umjesto gospodina Vlatka Vargića, a to je Milica Todorović iz Koprivnice. 

 Mandatno povjerenstvo izvršilo je uvid u pisanu ostavku (ovjerenu kod javnog 
bilježnika) gospodina Vlatka Vargića,  te prijedlog Hrvatske socijalno liberalne stranke -  
HSLS kao i nastavno u Kandidacijsku listu Socijaldemokratske partije Hrvatske - SDP, 
Hrvatske narodne stranke – Liberalni demokrati - HNS, Hrvatske stranke umirovljenika - 
HSU i Hrvatske socijalno-liberalne stranke – HSLS i utvrdilo da se Milica Todorović nalazi 
na toj Listi, te da može obnašati dužnost članice Županijske skupštine, kao njegova 
zamjenica.  

  PREDSJEDNIK: Molim gospoñu  Milicu Todorović iz Koprivnice  da ustane kako bi, 
u skladu s Poslovnikom Županijske skupštine, dala prisegu.  

Dopustite da u Vaše ime izgovorim prisegu, a nakon čitanja da prisegu potvrdite 
riječju "prisežem" . 

 
"Prisežem da ću prava i  obveze  članice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 

županije obavljati savjesno i odgovorno radi gospodarskog i socijalnog probitka Koprivničko-
križevačke županije  i  Republike  Hrvatske,  da  ću   se  u  obavljanju dužnosti članice 
pridržavati Ustava Republike Hrvatske,  zakona i Statuta Koprivničko-križevačke  županije  i 
da ću štititi ustavni poredak Republike Hrvatske”. 
  
 MILICA TODOROVĆ: Prisežem. 
 
 PREDSJEDNIK: Čestitam na izboru za novu članicu Županijske skupštine.   
 Zaključujem da sada imamo nazočno 37 članica/članova Županijske skupštine i 
možemo  donositi pravovaljane odluke. 
  Prelazimo na daljnji tijek sjednice, te molim pročelnicu  gospoñu  Marinu Horvat 
Pavlic da nas  izvijesti o izvršenju zaključaka s prošle 11.  sjednice. 
  
 MARINA HORVAT PAVLIC: Svi zaključci s prošle sjednice su izvršeni, objavljeni 
su u Službenom glasniku 11. i 12. iz ove godine. Na klupe ste primili odgovor na postavljeno 
pitanje člana Županijske skupštine na prošloj sjednici. 
 
 PREDSJEDNIK: Skraćeni zapisnik sa 11. sjednice smo primili. Ima li primjedbi  
 na skraćeni zapisnik? Ako nema dajem skraćeni zapisnik za glasovanje.  
 Konstatiran da je skraćeni zapisnik prihvaćen sa 37 glasova.  
   Za današnju sjednicu primili smo prijedlog sa 26 točaka dnevnog reda.  
 Napominjem kako omaškom točka 17. dnevnog reda treba glasiti  „Razmatranje 
prijedloga Odluke o načinu raspolaganja, korištenja i upravljanja nekretninama i 
vrijednosnim papirima u vlasništvu Koprivničko-križevačke županije. 
 To bi bio puni naziv točke 17. 
 Osim navedenog, primili smo dva prijedloga za dopunu dnevnog reda i to: 
 

1. Donošenje Odluke o prijenosu osnivačkih prava nad Osnovnom školom  Grgura 
Karlovčana, sa sjedištem u Đurñevcu, 

 2.  Donošenje Zaključka o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine. 
 

 Prijedlog je da navedene točke postanu točke 26. i 27. dok bi točka „Pitanja i 
prijedlozi članova Županijske skupštine“ postala točka 28. 



  Dajem prvi prijedlog za dopunu dnevnog reda na glasovanje.   
  Konstatiram da je prvi prijedlog za dopunu dnevnog reda  sa 37 glasova „za“ 
prihvaćen i time je postao točka 26. 
 
 Dajem drugi prijedlog za dopunu dnevnog reda na glasovanje.   
 Konstatiram da je drugi prijedlog za dopunu dnevnog reda  sa  37 glasova prihvaćen i 
time je postao točka 27. 
   
 Otvaram raspravu o cjelokupnom prijedlogu dnevnog reda. Ako se nitko ne javlja 
dajem prijedlog dnevnog reda na glasovanje   

D N E V N I   R E D: 
     

1. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2014. godinu 
i Projekcija za 2015. i 2016. godinu,    

 
2. Donošenje Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu i Projekcija za 

2016. i 2017.      
 

3. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2015. 
godinu,     

 
4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna 

Koprivničko-križevačke županije  – Proračunska zaliha:           
a) za rujan  2014. godine, 
b) za listopad 2014. godine,    

 
5. Donošenje Zaključka o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za 2014. godinu (jedinicama lokalne samouprave),    
  
6. Donošenje Zaključka o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za 2014. godinu (političkim strankama),     
 

7. Donošenje Plana rada Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije za 2015. 
godinu,     

 
8. Izbor članova i zamjenika članova Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke 

županije,   
 
9. Razmatranje Izvješća Antikorupcijskog povjerenstva Koprivničko-križevačke županije za 

2014. godinu, s prijedlogom Zaključka,  
 
10. Razmatranje Izvješća Županijske koordinacije za ljudska prava za 2014. godinu, s 

prijedlogom Zaključka, 
 
11. Donošenje Odluke o produženju važenja Županijske razvojne strategije Koprivničko-

križevačke županije za razdoblje 2011. do 2013. godine,       
 
12. Donošenje Odluke o prodaji poslovnih udjela u trgovačkom društvu BISTRA d.o.o. ,     
 



13. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti 
distribucije plina trgovačkom društvu „KOPRIVNICA PLIN“ – distribucija plina d.o.o. 
Koprivnica na postojećem distribucijskom sustavu,      

 
14. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti 

distribucije plina trgovačkom društvu „KOMUNALIJE - PLIN“ – d.o.o. iz Đurñevca na 
postojećem distribucijskom sustavu,       

 
15. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti 

distribucije plina trgovačkom društvu „RADNIK - PLIN“ – d.o.o. iz Križevaca na 
postojećem distribucijskom sustavu,     

 
16. Donošenje Odluke o  zonama sanitarne zaštite izvorišta „Ivanščak“      
 
17. Donošenje Odluke o načinu raspolaganja, korištenja i upravljanja nekretninama u 

vlasništvu Koprivničko-križevačke županije,    
 
18. Donošenje Odluke o utvrñivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa za 

Koprivničko-križevačku županiju,    
 
19. Donošenje Odluke o prihvaćanju Sporazuma o suradnji izmeñu Koprivničko-križevačke 

županije, Republika Hrvatska i agencije INTERCO Aquitaine, Republika Francuska,    
 
20. Donošenje Odluke o prihvaćanju Projekta javno-privatnog partnerstva „Koprivničko-

križevačka županija – škole“,     
 
21. Donošenje Odluke o sufinanciranju troškova smještaja u privatne ustanove socijalne skrbi 

za starije i nemoćne osobe sa sjedištem na području Koprivničko-križevačke županije, 
  
22. Donošenje Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o spajanju Doma zdravlja 

Koprivnica, Doma zdravlja Križevci i Doma zdravlja Đurñevac u Dom zdravlja 
Koprivničko-križevačke županije,    

 
23. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mrtvozorstvu,    
 
24. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu i zamjeni nekretnina 

Osnovne škole Andrije Palmovića Rasinja,     
 
25. Donošenje Zaključka o otpisu potraživanja zakonske zatezne kamate na studentske kredite    
 
26. Donošenje Odluke o prijenosu osnivačkih prava nad Osnovnom školom Grgura  

Karlovčana, sa sjedištem u Đurñevcu, 
 
27. Donošenje Zaključka o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine. 
 
28.  Pitanja i prijedlozi članova Županijske skupštine. 
   
 PREDSJEDNIK:   Utvrñujem da je dnevni red prihvaćen sa 37 glasova. 
 



Sjednice su održali: Odbor za statut i poslovnik, Odbor za financije i proračun, Odbor 
za komunalne djelatnosti, Odbor za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine, 
Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu, 
Odbor za meñunarodnu i meñužupanijsku suradnju, Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za 
zaštitu okoliša i prostorno ureñenje te Odbor za izbor i imenovanja.   

 
 Klubovi članova Županijske skupštine takoñer su održali sastanke. 

  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  
 

Točka 1. 
    

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna smo primili. Raspravu su 
proveli  svi odbori sazvani za ovu sjednicu Županijske skupštine i nemaju primjedbi. 
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
  
 DARKO KOREN: Reći ću nekoliko riječi o ovoj točki, jer smatram da ne treba 
puno, obzirom da smo ju zajedno apsolvirali kroz odbore i kroz koordinacije stranaka na 
našim sastancima. Rekao bih da su Izmjene i dopune Proračuna jedna tehnička kategorija koja 
u pravilu, pod kraj godine, iako se to tijekom cijele godine usklañuje stanje, odnosno izvršenje 
Proračuna, isto tako je i sa ovim predmetnim dokumentom kojeg smo morali, u konačnici, 
pripremiti pred kraj godine. Od bitnih, većih stavki mijenja se stavka prijevoza učenika 
srednjih škola, to je pozicija koja ukazuje na povećanje sredstava za financiranje prijevoza 
učenika srednjih škola za iznos od 1.568.000,00 kuna od čega 485.000,00 kuna izvornih 
prihoda i 1.080.000,00 kuna iz izvora pomoći. Takoñer je predviñeno planiranje povećanja 
sredstava za subvencioniranje kamata na studentske kredite u iznosu od 150.000,00 kuna, kao 
i pozicija za lovstvo koja je specifična po tome što se sredstva iz tekuće godine konzumiraju i 
troše sukladno proceduri i kriterijima u idućoj godini. Tako da smo prisiljeni svake godine 
usklañivati tu stavku, jer je to jedno tehničko pitanje na kraju svake godine. Ostale manje, 
sitne pozicije, mislim da nema potrebe u uvodnom obrazloženju naglašavati, osim ako bude 
kakovih posebnih pitanja ili potreba za to.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?  
 
 ANTUN BRATANOVIĆ. Možda samo jedan dodatak ovome, kraj godine je i 
vjerojatno ne možemo puno napraviti. Želio bi na nešto ukazati, na nekim pozicijama su 
korištena sredstva i voñeno je prilično brige o njima tijekom godine i one su se usklañivale. 
Na Odboru za poljoprivredu i na Klubu raspravljali smo ovaj segment koji bi ja trebao 
zastupati, a to je poljoprivreda. Reći ću samo jedan podatak, radi čega mislim da je 
nedovoljna informiranost upravo onih ljudi koji bi trebali koristiti pojedine subvencije, manje 
više, onima kojima to baš treba.  
 Recimo pčelarima, pčelarstvo nije samo proizvodnja meda. Vjerojatno je netko na 
bazi  nekakvih podataka izračunao da bi za nabavu šećera trebalo 300.000,00 kuna, na bazi 
košnica, broja proizvoñača i površina. Pokazalo se da na poziciji ima100.000,00 kuna 
neutrošenih sredstava jer nema zainteresiranih. Župane, hvala vam lijepa, nekoga ste spasili 
od propasti, a to je mnogočlana obitelj, sa sedmero djece, gospoñe Prilika iz Đurñevca koja se 
bavi pčelarstvom. Pitao sam gospoñu da li je ona znala da se mogu koristiti sredstva iz 
Proračuna za namjene u pčelarstvu. Ona je rekla da je dobila informaciju da oni koji su u 
sustavu PDV-a nemaju pravo koristiti ta sredstva. Znači, da treba te ljudi informirati o 
mogućnostima korištenja subvencija. Provjerio sam danas u Odjelu za poljoprivredu i rekli su 



mi da nema nikakvih problema, samo neka se ona javi. Ona se javila i riješila problem. Tko bi 
to morao obaviti taj posao kako bi ljudi bili informirani? Slična je situacija i sa drugim 
pozicijama, ovo je samo jedan primjer.  
  
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu za članove i članice. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Pitali su me iz Općine Gornja Rijeka, a tiče se Područne škole 
u Kolarcu, koja je u sastavu Osnovne škole Sidonije Rubido Erdedy. Tamo je, navodno, bila 
dogovarana rekonstrukcija krovišta i asfaltiranje igrališta, da li će to ići ove godine ili 
slijedeće? 
 
 PREDSJEDNIK: Ukoliko se nitko više ne javlja, molim predlagatelja da se očituje 
na raspravu. 
 
 DARKO KOREN: Gledam na raspravu gospodina Bratanovića kao podršku našim 
nastojanjima da jedan sektor unutar cjelokupnog sektora poljoprivrede malo unaprijedimo. 
Mislim da smo, što se tiče pčelara, napravili ove godine veliki iskorak. Mislim da nije ni jedna 
županija u tolikom iznosu kroz ove programe potpomagala svoje pčelare, iako morate biti 
svjesni da ni vinogradarima nije lako ove godine. Procedura na koji način se koja potpora 
ostvaruje je poznata. Ona je zadana i prilično rigorozna pogotovo od prošle godine, od kada 
moramo prihvaćati i neke nove navike i ponašanja vezano uz konzumiranje raznih vrsta 
potpora, posebice u poljoprivredi, tako da mi samo radimo na način kako to zakon propisuje. 
Unazad nekoliko naših pokušaja razgovora i koordinacija konstatirali smo da po pitanju 
informiranja potencijalnih korisnika pojedinih programa se može učiniti više. Što se tiče 
pčelara mi smo pozvali sve predsjednike pčelarskih udruga i apsolutno ih informirati o svim 
tim našim  programima i mogućnostima. Kroz njih su se trebali informirat i njihovi članovi. 
Teško je očekivati da ćemo mi od člana do člana osobno ići i informirati ih.  
 Što se tiče slučaja koji ste vi spomenuli, nažalost, meni je to poznato od tih dana 
kada se dogodila ta nesreća u toj obitelji. Mi ćemo pokušati pomoći, a da ne kršimo zakon. 
Sugerirajte toj obitelji da se prijavi, ako još nije nešto isplaćeno. Evo, imam saznanja od 
pročelnika da je u meñuvremenu taj problem riješen. 
 Što se tiče pitanja gospodina Babića, bila je u planu rekonstrukcija ili izgradnja 
dijela tog objekta, meñutim, predviñeni iznos i pozicija u Proračunu bila je manja nego što 
smo u natječaju uspjeli dobiti najpovoljniju ponudu, a obzirom da je već 11. mjesec, mislim 
da ponovna procedura, mogli smo danas donijeti u rebalansu povećanje za toliko, mislim da 
ne bismo stigli ponovno provesti natječaj i ništa napraviti ove godine, pa planiramo to 
prenijeti u iduću godinu. U meñuvremenu se dopunila ta dokumentacija sa još jednom fazom 
dogradnje tog prostora, jer tamo treba i kotlovnica, prekriti krovište, izmijeniti nešto stolarije. 
Znam dobro za taj projekt, bio sam tamo. Tako da ćemo u Proračunu za iduću godinu 
predvidjeti ulaganje u taj objekt. 
 
 PREDSJEDNIK; Zaključujem raspravu i dajem Izmjene i dopune Proračuna za 
2015. godinu, na glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja, predsjednik konstatira da je Županijska skupština većinom 
glasova (32 „za“, 2 „protiv“ i 3 „suzdržana“) donijela 

 
Izmjene i dopune Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

 za 2014. godinu i Projekcija za 2015. i 2016. godinu 
 



 Izmjene i dopune prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 2. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Proračuna za 2015. godinu, s pratećim materijalima
  smo primili. Raspravu su proveli svi odbori sazvani za ovu sjednicu Županijske 
skupštine i nemaju primjedbi.  
 Na klupe ste primili ukupno 11 amandmana Kluba članova Županijske skupštine iz 
redova SDP-a, HNS-a, HSU-a i HSLS-a. 
 
 Uvodno obrazloženje daje župan Darko Koren, a potom prelazimo na obrazloženja 
amandmana podnositelja Kluba SDP-a, HNS-a, HSU-a i HSLS-a kojeg u ime Kluba daje 
predsjednik Tomislav Babić. 
 
 DARKO KOREN: Mislim da ne trebam puno vremena i riječi potrošiti za uvodno 
obraćanje, ne toliko zbog toga što mislim da bi bilo uzaludno nekoga uvjeravati u njegovo 
mišljenje koje ima već sada, prije nego što sam rekao bilo koju riječ o ovoj temi i o ovom 
dokumentu, nego zbog toga što smo o njemu u nekoliko navrata razgovarali, bili upoznati s 
tim što bih ja i sada imao za reći.  
 Mi smo kroz naše koordinacije, gdje sam pokušao da na neki način preslikamo 
model izrade proračuna iz prošlog saziva kad je za to bila potreba, kad smo djelovali kao 
kohabitacija, pa smo u izradi tog dokumenta sudjelovali zajedno i zajedno smo ga 
jednoglasno usvajali. To je jednim dijelom bila i nasušna potreba ili potreba zbog toga što je 
tada zakon predviñao da se ne izglasavanjem proračuna raspušta predstavničko tijelo, a 
izvršna vlast ne. Zakon se u ovom mandatu promijenio, neizglasavanje proračuna za sobom 
vuče jednu drugačiju posljedicu, to je da se raspušta i predstavničko tijelo i izvršna vlast. 
Mislim da nam te okolnosti ne idu u prilog toj težnji i želji da zajedno sudjelujemo u izradi 
proračuna i da ga, što je moguće, jednoglasnije usvojimo. Mi smo o ovom proračunu 
razgovarali i na našim koordinacijama koje smo imali, na radnim tijelima, vjerujem i na našim 
stranačkim tijelima, tako da svi sve o tome znamo.  
 Ono što bih htio istaknuti, da ja ovaj dokument doživljavam više kao ne političko 
pitanje, nego kao temeljni akt svake javne uprave koji ima za cilj da kroz svoje programe i 
svoje pozicije bude nekakvi pravac funkcioniranja tog sustava. On je naravno i političko 
pitanje, tu moramo biti iskreni, jer donošenje proračuna je i političko pitanje.Moram izraziti 
svoje malo razočarenje što smo ponovno u toj želji da ga, što je moguće većim konsenzusom 
donesemo, ipak je tu prevladala politika  i mislim da je uzalud bilo ono što smo održavali 
koordinacije, pokušavajući uskladiti ga prema razmišljanjima svih. Oporba je te svoje 
prijedloge dan ranije na tiskovnici objavila. Ono što smo na koordinaciji razgovarali ja i dan 
danas tvrdim, a koliko sam uspio ove amandmane pročitati, o jednom dijelu tih prijedloga 
kroz amandmane bilo je raspravljeno na našim koordinacijama. Tada smo rekli da su svi 
prijedlozi dobri. Ne mogu reći da nešto ne valja što se tiče proizvodnje ovih rashoda, što znači 
da se možemo složiti da sve treba. Meñutim, tada smo već rekli da jedan veliki dio tih 
prijedloga je sadržan u našem prijedlogu Proračuna, možda ne baš u tom iznosu koji je netko 
mislio da treba biti. Isto tako smo rekli da je Proračun jedna kategorija koja nije statična, on 
nije nešto nepromjenjivo i po potrebi bi se svaka ta pozicija, odnosno program mogao i može 
mijenjati u kvartalima iduće godine kad Proračun profunkcionira u tom obliku. Nije proračun 
spisak želja. Mi svi puno više želimo nego što možemo. Tako da svi ti vaši prijedlozi su 
plemeniti, dobri, korektni. Meñutim, nešto se može, nešto se ne može prihvatiti. Ovo je 
proračun koji se zasniva na dva osnovna momenta. To sam rekao i novinarima na tiskovnici, 
tako da ne moram ponovno obrazlagati. Dva temeljna pojma koja ja kroz njega vidim su 



kontinuitet i stabilnost. Kontinuitet Proračuna je vrlo važna stvar jer on omogućava nekakav 
razvojni ciklus, investicijski ciklus, a mi smo prije svega zaduženi za to. Uz sve naše želje da 
podupiremo gospodarstvo, poljoprivredu, naše mogućnosti su za to male. To radi država. Mi 
smo zaduženi da napravimo školicu u Kolarcu, da promijenimo krovište, da sagradimo školu 
u Legradu, da sagradimo školu u Sokolovcu, da sagradimo školu u Cirkveni, da napravimo 
fasadu na Srednjoj školi u Koprivnici, da promijenimo krovište Učeničkog doma. Zaduženi 
smo mi da napravimo i novi Učenički dom u Koprivnici, ali ga ne možemo napraviti iz ovog 
Proračuna. Mi prihvaćamo tu ideju, tu inicijativu, ali na način da pripremimo za to projekt, 
dokumentaciju i da to kandidiramo, eventualno, za neke izvore financiranja iz kojih bismo to 
mogli realizirati. Ovako, prijedlog nije dobar, nije utemeljen na realnosti. Kad govorimo o 
stabilnosti, ne znam koliko vi imate informacija, ali mnoge županije, da ne govorim o 
jedinicama lokalne samouprave imaju velikih problema sa servisiranjem svih svojih obveza, 
čak i plaća djelatnika, što je krajnja granica problema. Mi nemamo tih problema. Uvijek 
kažem da mi imamo malo konzervativan pristup voñenju proračunske politike koji se zasniva 
na trošenju onoga što imamo, ne onoga što nemamo. Ne idemo unaprijed. Pročitao sam 
komentar svojeg kolege, predsjednika SDP-a, gdje je on na tiskovnici izjavio da je taj 
proračun staromodan. Čuo sam svakakve izraze za proračun, ali izraz staromodan, to mi je 
originalno, to ću koristiti ubuduće. Ne znam točno što je mislio pod tim da je naš proračun 
staromodan, ali ako je proračun staromodan, kad uspijevate servisirati sve obveze, graditi 
školice svake godine, kad uspijevate na kraju godine završiti poslovanje sa plusom, prenijeti 
odreñeni iznos milijuna u sljedeću godinu, ne zato što ste vi to nesposobni potrošiti, svatko 
zna potrošiti. Mnoge okolnosti dovode vas u situaciju da ne možete pred kraj godine potrošiti 
5,9 milijuna kuna, zbog toga što procedure javne nabave, pa odreñene poteškoće u izvoñenju 
radova na koje naiñete u tijeku gradnje, jednostavno vas dovode u situaciju da ne stignete to 
potrošiti, pa prenesete u I. kvartal slijedeće godine. Ta staromodnost koju sam si zapamtio, 
znam da kolege imaju možda neke druge uzore u proračunima, ali ti njihovi uzori imaju 
velike probleme, pa dižu kredite za prevladavanje tih problema, krediti za tzv. tekuću 
likvidnost, to je nešto što mi ne poznamo.  
 Što se tiče samog Proračuna, mi tu imamo odreñenih problema vezanih uz 
prihodovnu stranu, ja kažem, uvijek treba doći razgovarati i o prihodovnoj. Nama će se 
smanjiti prihodi po osnovi poreza na dohodak, to je veliki problem, o tome cijela Hrvatska 
govori, jučer je i na Saboru o tome bila rasprava. U jednoj dobroj mjeri će nam to biti 
otegotna okolnost, oko 3,5 milijuna kuna ćemo na razini godine imati manje prihode. To je 
veliki problem, ali nije najveći, umanjenje po toj osnovi poreza na dohodak će sigurno doći i 
zbog smanjenja gospodarske aktivnosti, u kojem dijelu mi možemo nešto malo utjecati, npr. u 
malom i srednjem gospodarstvu i to činimo kroz naše programe, ali u velikom ne možemo. 
Kako mi možemo utjecati da Podravka ne otpusti 1349 zaposlenika. To je isto porez na 
dohodak. To je jedna okolnost na koju mi ne možemo utjecati. Možemo samo na neki način 
sugerirati da taj proces stvaranja dobiti za nekoga tko te novce nosi iz ove Županije 
prekinemo.  
 Što se tiče Proračuna, uveli smo i neke novitete, tako da ne budemo staromodni, a to 
je sufinanciranje projekata koje planiramo aplicirati za sredstva europskih fondova i naših 
potpornih institucija, odnosno ustanova, ali i općina. Danas smo radili jednu analizu, svega tri 
županije u Hrvatskoj to imaju, mi, Istarska i Varaždinska, taj model predviñen u idućoj 
godini, davanja potpora jedinicama lokalne samouprave za pripremu dokumentacije, to je bila 
tema današnjeg sastanka sa načelnicima općina. Mislimo da je to dobro. Što se tiče školstva 
nabrojio sam sve investicije koje su u tijeku, one se fazno grade, neke u dvije, neke u tri faze. 
Iduće godine planiramo završetak uglavnom svih tih faza. Isto tako mislim da moramo 
ustrajati, a jedna od najvećih rashodovnih stavki je prijevoz učenika srednjih škola. Mislim da 
na tome moramo ustrajati, to je najveći trošak. Kad smo razgovarali o knjigama, to je dobra 



ideja, ali ako dajete tolike milijune za prijevoz učenika, više nema za knjige, uvjeravam vas 
da je to važnije, jer knjige koštaju 1.000,00 kuna, a mjesečna karta učeniku svaki mjesec stoji 
1.000,00 kuna, npr. iz Gole. Danas roditelji plaćaju samo 50,00 kuna, ostalo mu financira 
država svojom subvencijom i mi. Mislim da je to jedan od naših strateških projekata, 
servisiranje tog troška roditeljima učenika.  
 U zdravstvu je planirano sufinanciranje smještaja starijih osoba, to je vezano i uz 
jednu od sljedećih točaka dnevnog reda koju ćemo, vjerujem, prihvatiti. Smatramo da treba 
što je moguće veći obuhvat korisnika imati i u tom smislu izjednačiti standard što je 
nemoguće, ali barem približno sa korisnicima koji imaju tu privilegiju u Županijskom domu 
za starije i nemoćne. Program i kriteriji su napravljeni,  milijun kuna je osigurano u idućoj 
godini, vidjet ćemo kako će to krenuti, pa ćemo, vjerojatno i o tome raspravljati. Isto tako 
projekt pomoć u kući, to je projekt geronto domaćica. Mislim da smo jedna od županija koja 
je na cijelom području bila obuhvaćena tim projektom, izuzev dvije koje to imaju same. 
Nažalost, ministarstvo je odustala od programa u gradovima. Danas smo na Kolegiju 
načelnika nastojali dogovoriti da održimo to postojeće stanje na razini postojećeg broja 
korisnika oko 400 osoba i 18 izvršitelja. Tako da je i to u našem planu kao jedan od strateških 
programa, kad govorimo o zdravstvu i socijalnoj skrbi. 
 U gospodarstvu planiramo novo kreditiranje, ukupno 1,2 milijuna kuna. Predviñena 
je jedna nova kreditna linija, Ministarstva poduzetništva i malog gospodarstva, 41 milijun 
kuna. Planiramo takoñer u energetiku izdvojiti jedan značajan iznos. Programi vodoopskrbe, 
odvodnje su kontinuirani kao i ove investicije. To bi bilo to što sam imao potrebu za reći u 
uvodu. 
 Znam da stavove koji doneseni na nekim stranačkim tijelima je gotovo u praksi 
nemoguće promijeniti, ali još jedanput tvrdim da je ovaj Proračun pripremljen na jedan 
objektivan, realan način. On je jedan omjer mogućeg i željenog. Tehnički gledano, uvjeren 
sam da je napravljen po svim mjerilima struke. Jedino što mogu je da vam sugeriram da 
razmislite o tome što sam sve ovdje rekao i da Proračun prihvatite. 
 
 PREDSJEDNIK: Budući se župan već dijelom očitovao i na amandmane, vjerujem 
da će u tom dijelu biti kraći. Molim gospodina Babića da obrazloži amandmane. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Klub članova SDP-a, HNS-a, HSU-a i HSLS-a na klupe vam 
je dostavio amandmane na prijedlog Proračuna. Amandmane možemo podijeli na tri grupe. 
To su amandmani od jedan do pet u iznosu od 1.350.000,00 kuna za unapreñenje 
gospodarstva, amandmani od 6. do 9. u iznosu od 635.689,57 kuna za unapreñenje 
obrazovanja, te amandmani 10 i 11 u iznosu od 623.473,79 kuna za unapreñenje 
poljoprivrede. Odnosno predlažemo ukupno preraspodjelu u iznosu od 2.609.163,36 kuna. 
Uporište za povećanje sredstava na stavkama iz amandmana pronalazimo u indeksu 
razvijenosti naše Županije prema kojem se nalazimo na neslavnom 13. mjestu sa ukupnim 
indeksom razvijenosti 59,19%. Ovdje je takoñer potrebno napomenuti da se 19 jedinica 
lokalne samouprave nalazi u grupi razvijenosti izmeñu 50 i 75%. Samo pet jedinica je u grupi 
izmeñu 75 i 100%  i to Đurñevac, Križevci, Molve, Kalinovac i Novigrad Podravski, dok je 
jedino Grad Koprivnica prema indeksu razvijenosti u 4. skupini iznad 100%, odnosno u 
skupini izmeñu 100 i 125%.  
 S obzirom na navedeno smatramo da je potrebno uložiti dodatna sredstva u području 
gospodarstva i poljoprivrede kako bi se pojačala gospodarska i poljoprivredna aktivnost i 
pokrenuo novi razvojni ciklus Županije koji bi se trebao temeljiti na poljoprivrednoj 
proizvodnji i na razvoju gospodarske aktivnosti vezanih uz poljoprivredu. Osim sredstava 
ovdje je bitno napomenuti da bi se prije svega trebala povećati i pojačati aktivnosti, kako 



PORE tako i samog Upravnog odjela za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, poljoprivredu i 
meñunarodnu suradnju. 
 Treća grupa amandmana proizlazi iz udjela obrazovanih osoba izmeñu 61 i 65% 
godina po kojem je naša Županija na zadnjem mjestu u Republici Hrvatskoj, sa 62,49% 
obrazovanih. Svi znamo da je ulaganje u obrazovanje jedno od najisplativijih ulaganja. Osim 
toga obrazovano stanovništvno takoñer je preduvjet za razvoj poljoprivredne i gospodarske 
djelatnosti. Iako Županija ulaže visoka sredstva za razvoj obrazovanja smatramo da je 
konstantno potrebno uvoditi nove programe i ulagati dodatna sredstva kojima će se dodatno 
podizati razina kvalitete obrazovanja, a posljedično tome i struktura obrazovanih stanovnika.  
 Sredstva za ove namjene predvidjeli smo u smanjenju naknada članovima 
Županijske skupštine  za 20%, zatim smanjenju troškova reprezentacije Županijske skupštine 
za 50%, te u 15%-tnom smanjenju mase plaća administrativnog osoblja koji plaće dobivaju iz 
Proračuna. Kod smanjenja plaća važno je napomenuti da ne predlažemo linearno smanjenje 
plaća, već socijalni model pri kojem bi najviše bile smanjene one najveće plaće, a plaće ispod 
4.000,00 kuna smatramo da se ne bi trebale dirati. Dakle, smanjenje se  odnosi na sve upravne 
odjele, Zavod za prostorno ureñenje, Javnu ustanovu za upravljanje zaštićenim dijelovima 
prirode, za PORU, te Turističku zajednicu, dok se ustanovama iz područja zdravstva, socijale 
i obrazovanja plaće se ne bi uopće dirale. 
 Samo smanjenje može se dogovoriti na jednoj od narednih sjednica, odnosno na 
idućoj u slijedećoj godini. Zbog svega navedenog molim predlagatelja da predložene 
amandmane prihvati. Budući su obrazloženja uz amandmane napisana, ne znam da li ima 
potrebe da amandman po amandman čitam. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
ostalih klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu za članice i članove.  
 
 IVAN KNOK: Kada govorimo o prijedlogu Proračuna Koprivničko-križevačke 
županije za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu i vezano za prijedloge 
amandmana Klub članova SDP-a, HNS-a, HSU-a i HSLS-a, te uvodnog dijela u kojem je 
župan govorio o Proračunu za 2015. godinu sa naznakama, ono što sam shvatio da bi moglo s 
onim našim prijedlozima da su dobro došli, da bi se mogli prihvatiti ovi amandmani. Ukoliko 
sam u krivu, pretpostavljam da će župan kazati da nije moguće. Htio sam naglasiti jednu stvar 
vezano uz amandmane, a župan me potaknuo sa temom da je Proračun u kontinuitetu i 
sačinjen sa stabilnošću. Meñutim, jedna stvar koja nije naznačena, a posebno i kroz Proračun 
nije vidljiva, ne vidim da je dovoljno razvojan, posebno u onom dijelu koji su vezani za ove 
amandmane koji su dostavljeni, ne samo što je pet amandmana prema gospodarstvu, dva iz 
poljoprivrede i ostalo iz školstva, već su ti amandmani bili naznaka ne samo projekcija 
proračuna za 2015. jer neki od ovih amandmana bi upravo trebali biti početni projekti koji bi 
trebali biti prihvaćeni kako bi dalje kroz 2015. i 2016. godinu bio veći standard u samom 
Proračunu. Ono što bi sigurno bilo dobro kroz ove amandmane, tako sagledavamo i ovaj 
Proračun za 2015. godinu i ta sredstva koja su svega 2% planirana u preraspodjeli s ovim 
amandmanima od tih 2.600.000,00 kuna su gotovo beznačajna sredstva. Mislim da se tu može 
sigurno naći upravo ono, kod nas kao članova, da podržimo te amandmane. Nije samo 
dovoljno ono što mi svaki put naglašavamo kroz vid neke stabilnosti u Proračunu i praćenja 
onoga što je na neki način već godinama zacrtano, nego moramo napraviti odreñeni iskorak. 
Tu posebno moramo učiniti ono što je u našoj nadležnosti kao Županije u razvojnom 
segmentu koji će vjerojatno i Strategija, nadam se, slijedeće godine prihvatiti tu logiku. Isto 
tako, posebno, pomoći jedinicama lokalne samouprave koje su slabije razvijene, a da ne 
govorimo da imamo čak i ispod razvijenosti županije, koja je oko 60%.  



 Predlažem članovima da i u tom smislu raspravimo i vidimo mogućnost da se ovi 
amandmani prihvate i na neki način sigurno će doprinijeti da bude kvalitetniji Proračun za 
2015. godinu sa projekcijama za 2016. i 2017. godinu. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se još netko od članova i članica javlja za raspravu, ukoliko 
ne, zaključujem raspravu i molim župana da se očituje na predložene amandmane.  
 
 DARKO KOREN: Gospodine predsjedniče, sukladno vašoj uputi o vremenu mojeg 
očitovanja, a zbog mojeg mišljenja o nedovoljno kvalitetnoj pripremi ovih amandmana, ja ih 
odbacujem. 
 
 PREDSJEDNIK: Budući predlagatelj nije prihvatio amandmane, moramo ići na 
glasovanje o svakom amandmanu posebno, a nakon toga ćemo glasovati o Proračunu. Prema 
članku 157. Poslovnika o amandmanima se može izjasniti na način da se prilikom glasovanja 
o prihvaćanju amandmana, ako se izjasni manje od polovice ukupnog broja članova 
Županijske skupštine, predsjednik Županijske skupštine može odmah konstatirati kako je 
amandman odbijen. Znači, glasa se „za“. Ako nema dovoljan broj „za“, ne glasa se više 
„protiv“ ili „suzdržani“. Isto mora biti nadpolovična većina od ukupnog broja svih članica i 
članova Županijske skupštine da bi amandman bio prihvaćen.  
 Krenuo bih s ovim amandmanima, s time da ne bih čitao cijele amandmane nego 
samo ono najbitnije od kuda se smanjuje i gdje se usmjeravaju sredstva. 
 Amandman broj 1 predlaže se smanjenje: 

- na 001 ŽUPANIJSKA SKUPŠTINA, glava 00101 Županijska skupština, A 100004 
Sponzorstva, 381 Tekuće donacije za 85.000,00 kn,  

- te na 005 UPRAVNI ODJEL ZA PROSTORNO UREĐENJE, GRADNJU, 
ZAŠTITU OKOLIŠA I ZAŠTITU PRIRODE, 00503 Javna ustanova za upravljanje 
zaštićenim dijelovima prirode na području Koprivničko-križevačke županije, A 100037 
Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 15.000,00 kn,  

- potom 
povećanje za 100.000,00 na 004 Upravni odjel za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, 
poljoprivredu i meñunarodnu suradnju, glava 00402 Gospodarstvo, T 100004 Poticanje 
izgradnje gospodarskih grañevina sufinanciranjem glavnih grañevinskih projekata. 
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 1 
ne prihvaća. 
 
 PREDSJEDNIK: Amandman broj 2 glasi:  
   Smanjuje se na 001 ŽUPANIJSKA SKUPŠTINA, glava 00101 Županijska 
skupština, 329 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja za 250.000,00 kn, a poveća se za 
250.000,00 na 004 Upravni odjel za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, poljoprivredu i 
meñunarodnu suradnju, glava 00402 Gospodarstvo, K 100008 Poduzetničke zone. 
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 2 
ne prihvaća. 
 PREDSJEDNIK: Amandman broj 3, smanjuje se : 

 - UPRAVNOM ODJELU ZA POSLOVE ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE, ŽUPANA I 
OPĆE POSLOVE, glava 00201 Upravni odjel za poslove Županijske skupštine, Župana i 



opće poslove ,A 100014 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 232.737,20 
kn,  

- na 003 UPRAVNI ODJEL ZA FINANCIJE, PRORAČUN I JAVNU NABAVU, 
glava 00301 UPRAVNI ODJEL ZA FINANCIJE, PRORAČUN I JAVNU NABAVU, A 
100019 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 207.150,00 kn, 

- na 004 UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE 
DJELATNOSTI, POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU, glava 00401 
UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE DJELATNOSTI, 
POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU, A 100020 Administracija i 
upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 40.112,80 kn, 

- na 007 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, KULTURU, ZNANOST, SPORT 
I NACIONALNE MANJINE, glava 00701 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, 
KULTURU, ZNANOST, SPORT I NACIONALNE MANJINE, A 100051 Administracija i 
upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 20.000,00 kn,   

  
 - te se predlaže povećanje za 500.000,00 kn na 004 Upravni odjel za gospodarstvo, 
komunalne djelatnosti, poljoprivredu i meñunarodnu suradnju, glava 00402 Gospodarstvo, T 
100025 Osnivanje klastera. 381 Tekuće donacije. 
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 3 
ne prihvaća. 
 
 PREDSJEDNIK: Amandman broj 4 predlaže se smanjenje:   

-  005 UPRAVNI ODJEL ZA PROSTORNO UREĐENJE, GRADNJU, ZAŠTITU 
OKOLIŠA I ZAŠTITU PRIRODE, glava 00501 Upravni odjel za prostorno ureñenje, 
gradnju, zaštitu okoliša i zaštitu prirode, A 100035 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi 
za zaposlene za 75.134,00 kn,  

-  004 UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE DJELATNOSTI, 
POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU,  

- 00405 "PORA" Razvojna agencija Podravine i Prigorja, A 100025 Strateško 
 planiranje, regionalni i ruralni razvoj, te poticanje poduzetništva, 31 Rashodi za 
 zaposlene za 136.316,00 kn  

- glava 00407 Županijska turistička zajednica, A 100034 Osnovna djelatnost 
 Županijske turističke zajednice, 381 Tekuće donacije za 88.550,00 kn,  

  
- te se predlaže povećanje za 300.000,00 kn na 004 Upravni odjel za gospodarstvo, 

komunalne djelatnosti, poljoprivredu i meñunarodnu suradnju, glava 00402 
Gospodarstvo, K 100013 Izgradnja komunalne vodne infrastrukture. 

 
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 4 
ne prihvaća. 

  
 PREDSJEDNIK: Amandman broj 5 glasi:  

Smanjuje se: 
- 005 UPRAVNI ODJEL ZA PROSTORNO UREĐENJE, GRADNJU, ZAŠTITU 

OKOLIŠA I ZAŠTITU PRIRODE,  



- glava 00501 Upravni odjel za prostorno ureñenje, gradnju, zaštitu okoliša i 
 zaštitu prirode, A 100035 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 
 102.385,58 kn,  

- glava 00502 Zavod za prostorno ureñenje Koprivničko-križevačke županije, A 
 100036 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene 80.414,40 kn, 

- 007 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, KULTURU, ZNANOST, SPORT I 
NACIONALNE MANJINE, glava 00701 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, 
KULTURU, ZNANOST, SPORT I NACIONALNE MANJINE, A 100051 Administracija i 
upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 17.200,02 kn. 

  
 - time da se povećava za 200.000,00 kn na 004 Upravni odjel za gospodarstvo, 
komunalne djelatnosti, poljoprivredu i meñunarodnu suradnju, glava 00404 Meñunarodna 
suradnja, K 100066 Financiranje izrade popratne dokumentacije za pripremu projekata KKŽ 
za korištenje bespovratnih sredstava iz fondova EU. 
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 5 
ne prihvaća. 
  
 PREDSJEDNIK: Amandman broj 6 glasi: smanjuje se   

- na 004 UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE 
DJELATNOSTI, POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU, glava 00401 
UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE DJELATNOSTI, 
POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU, A 100014 Administracija i 
upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za  113.924,40 kn,  

-  005 UPRAVNI ODJEL ZA PROSTORNO UREĐENJE, GRADNJU, ZAŠTITU 
OKOLIŠA I ZAŠTITU PRIRODE 

-00502 Zavod za prostorno ureñenje Koprivničko-križevačke županije, A 100036 
 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 27.585,60 kn, 

- 00503 Javna ustanova za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode na području 
 Koprivničko-križevačke županije, A 100037 Administracija i upravljanje, 31 
 Rashodi za zaposlene za 15.700,00 kn, 

-  006 UPRAVNI ODJEL ZA ZDRAVSTVENO-SOCIJALNE DJELATNOSTI, glava 
00601 Upravni odjel za zdravstveno-socijalne djelatnosti , A 100038 Administracija i 
upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za  67.290,00 kn, 

- na 007 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, KULTURU, ZNANOST, SPORT 
I NACIONALNE MANJINE, glava 00701 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, 
KULTURU, ZNANOST, SPORT I NACIONALNE MANJINE, A 100051 Administracija i 
upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 55.010,00 kn,  

-  008 SLUŽBA ZA UNUTARNJU REVIZIJU,  glava 00801 Služba za unutarnju 
reviziju, A  100079 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 20.490,00 kn 

 - povećava se za 300.000,00 kn na 007 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, 
KULTURU, ZNANOST, SPORT I NACIONALNE MANJINE, 00709 Predškolski odgoj, 
1043 Program javnih potreba u predškolskom odgoju u JLS. 
  Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 6 
ne prihvaća. 

 
  PREDSJEDNIK: Amandman broj 7 glasi: 



Smanjuje se: 
- 001 ŽUPANIJSKA SKUPŠTINA, glava 00101 Županijska skupština, 329 Ostali 

nespomenuti rashodi poslovanja, A 100004 Sponzorstva, 381 Tekuće donacije za 68.300,00 
kn, 

- na 002 UPRAVNI ODJEL ZA POSLOVE ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE, ŽUPANA I 
OPĆE POSLOVE, glava 00201 Upravni odjel za poslove Županijske skupštine, Župana i 
opće poslove, A 100014 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 60.000,00 
kn, 

-  003 UPRAVNI ODJEL ZA FINANCIJE, PRORAČUN I JAVNU NABAVU,  glava 
00301 UPRAVNI ODJEL ZA FINANCIJE, PRORAČUN I JAVNU NABAVU, A 100019 
Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 71.700,00 kn, 

  
 - te se povećava za 200.000,00 kn na 007 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, 
KULTURU, ZNANOST, SPORT I NACIONALNE MANJINE, glava 00704 Visoka 
naobrazba, 1034 Javne županijske potrebe visoke naobrazbe, Novi aktivnost u mjeri ŽRS 2-1 
(2-1-3 Razvoj visokoškolskih obrazovnih institucija i programa). 
   
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 7 
ne prihvaća. 
 
 PREDSJEDNIK: Amandman broj 8 glasi: 
  Smanjuje se: 

    -  004 UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE 
DJELATNOSTI, POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU,  glava 00407 
Županijska turistička zajednica, A 100034 Osnovna djelatnost Županijske turističke zajednice, 
381 Tekuće donacije za 30.000,00 kn, 

  
 - povećava se za 30.000,00 kn na 007 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, 
KULTURU, ZNANOST, SPORT I NACIONALNE MANJINE, glava 00703 Javne ustanove 
u srednjem školstvu, 1033 Potrebe iznad zakonskog standarda u srednjem školstvu, Novi 
program u mjeri ŽRS 2-1 (2-1-1 Izgradnja i opremanje objekata u školstvu). 
 
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 8 
ne prihvaća. 
 
 PREDSJEDNIK: Amandman broj 9 glasi: 
 Smanjuje se: 

 
- 004 UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE DJELATNOSTI, 

POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU, glava 00407 Županijska turistička 
zajednica, A 100034 Osnovna djelatnost Županijske turističke zajednice, 381 Tekuće donacije 
za 14.275,00 kn, 

-  006 UPRAVNI ODJEL ZA ZDRAVSTVENO-SOCIJALNE DJELATNOSTI, glava 
00601 Upravni odjel za zdravstveno-socijalne djelatnosti, A 100038 Administracija i 
upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene 33645,00 kn,  

 



-  007 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, KULTURU, ZNANOST, SPORT I 
NACIONALNE MANJINE, 00701 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, KULTURU, 
ZNANOST, SPORT I NACIONALNE MANJINE, A 100051 Administracija i upravljanje, 31 
Rashodi za zaposlene za 50304,98 kn, 

-  008 SLUŽBA ZA UNUTARNJU REVIZIJU, 00801 Služba za unutarnju reviziju, A 
100079 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 7464,59 kn, 

  
 - povećava se za 105.689,57 kn na 007 UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, 
KULTURU, ZNANOST, SPORT I NACIONALNE MANJINE,  glava 00702 Javne ustanove 
u osnovnom školstvu, 1031 Javne potrebe iznad zakonskog standarda u osnovnom školstvu, A 
100053 Županijske javne potrebe u osnovnom školstvu. Novi program. Pilot projekt 
produženog boravka za djecu u jednoj školi na području Županije. 
 
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 9 
ne prihvaća. 

 
 PREDSJEDNIK:Amandman broj 10 glasi:  

Smanjuje se: 
-  005 UPRAVNI ODJEL ZA PROSTORNO UREĐENJE, GRADNJU, ZAŠTITU 

OKOLIŠA I ZAŠTITU PRIRODE,  
- glava 00503 Javna ustanova za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode na 

 području Koprivničko-križevačke županije, A 100037 Administracija i upravljanje, 31 
 Rashodi za zaposlene  za 25.400,00 kn, 

- glava 00501 Upravni odjel za prostorno ureñenje, gradnju, zaštitu okoliša i 
 zaštitu prirode , A 100035 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 
 97699,48 kn, 

-  004 UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE DJELATNOSTI, 
POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU, 00401 UPRAVNI ODJEL ZA 
GOSPODARSTVO, KOMUNALNE DJELATNOSTI, POLJOPRIVREDU I 
MEĐUNARODNU SURADNJU, A 100020 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za 
zaposlene za 188.637,41 kn, 
 
 - povećava se na 004 Upravni odjel za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, 
poljoprivredu i meñunarodnu suradnju, glava 00406 Poljoprivreda i turizam, A100027 
Poticanje stjecanja znanja i vještina u poljoprivrednoj djelatnosti, stavka 352 Subvencije 
trgovačkim društvima, poljoprivrednicima i obrtnicima izvan javnog sektora za još 
311.736,89 kn i sada bi iznosila 511.736,89 kn. 
 
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 10 
ne prihvaća. 
 
 PREDSJEDNIK: Amandman broj 11 glasi:  

Smanjuje se: 
- 002 UPRAVNI ODJEL ZA POSLOVE ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE, ŽUPANA I 

OPĆE POSLOVE, glava 00201 Upravni odjel za poslove Županijske skupštine, Župana i 



opće poslove,  A 100014 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene 146.368,60 
kn, 

 
-  003 UPRAVNI ODJEL ZA FINANCIJE, PRORAČUN I JAVNU NABAVU, glava 

00301 UPRAVNI ODJEL ZA FINANCIJE, PRORAČUN I JAVNU NABAVU,  A 100019 
Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene 31.875,00 kn, 

 
-  004 UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE DJELATNOSTI, 

POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU 
-  glava 00401 UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE 

 DJELATNOSTI, POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU 100020 
 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 8.554,89 kn, 

- glava 00405 "PORA" Razvojna agencija Podravine i Prigorja, A 100025 
 Strateško planiranje, regionalni i ruralni razvoj, te poticanje poduzetništva, 31 
 Rashodi za zaposlene za 68.158,00 kn, 

 
-  005 UPRAVNI ODJEL ZA PROSTORNO UREĐENJE, GRADNJU, ZAŠTITU 

OKOLIŠA I ZAŠTITU PRIRODE, 00502 Zavod za prostorno ureñenje Koprivničko-
križevačke županije, A 100036 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene za 
54.000,00 kn, 

- 008 SLUŽBA ZA UNUTARNJU REVIZIJU, glava 00801 Služba za unutarnju 
reviziju, A 100079 Administracija i upravljanje, 31 Rashodi za zaposlene 2.780,41 kn, 

  
- povećava se - 004 UPRAVNI ODJEL ZA GOSPODARSTVO, KOMUNALNE 

DJELATNOSTI, POLJOPRIVREDU I MEĐUNARODNU SURADNJU,  glava 00406 
Poljoprivreda i turizam, T100009 poticanje razvoja poljoprivredne proizvodnje 
subvencioniranjem kamata, stavka 352 Subvencije trgovačkim društvima, poljoprivrednicima 
i obrtnicima izvan javnog sektora za još 311.736,90 kn i sada bi iznosila 371.736,90 kn.  
 
 Tko je za takav prijedlog? 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da se sa 12 glasova „za“ amandman broj 11 
ne prihvaća. 
 
 PREDSJEDNIK:  Time smo završili s glasovanjem o amandmanima i sada dajem na 
usvajanje Proračun u cjelini. Tko je za predloženi Proračun za 2015. godinu. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da sa 26 glasova „za“ i 11 „protiv“ 
Županijska skupština donosi 
 

  Proračun Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu  
i Projekcije za 2016. i 2017. 

 
 Proračun s pratećim materijalima prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 3. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 
financije i proračun i Odbor za statut i poslovnik i podržavaju prijedlog.   
 Ukoliko ima potrebe obrazloženje daje župan Darko Koren. 



 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da sa 26 glasova „za“, 2 „suzdržana“ i  9 
glasova „protiv“ Županijska skupština donosi 

 
Odluku o izvršavanju Proračuna 

Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 4. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključaka i Izvještaj smo primili. Raspravu je proveo 
Odbor za financije i proračun i nema primjedbi.   
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti?  Otvaram raspravu za članove i članice. 
 Zaključujem raspravu i dajem na glasovanje prijedlog zaključka. Glasujemo za 
svaku točku posebno. 
 
 Županijska skupština jednoglasno sa 37 glasova „za“ donosi 
 

a) Zaključak o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-
križevačke županije  – Proračunska zaliha za  

rujan  2014. godine 
 

b) Zaključak o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-
križevačke županije  – Proračunska zaliha 

 za  listopad 2014. godine 
 
 Zaključci se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 5. 
  
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
financije i proračun i nema primjedbi.   
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Sukladno Pravilniku kojeg smo morali napraviti, sukladno 
kriterijima, sukladno pristiglim programima od jedinica lokalne samouprave i sukladno 
nekakvom balansu ranije dodijeljenih sredstava pojedinoj jedinici lokalne samouprave i 
potrebama koje su se pojavile nenadano, poput elementarnih nepogoda, a za posljedicu su 
imale neke intervencije, pripremili smo ovaj prijedlog. S načelnicima smo to već 
iskomunicirali. Primjedbi nismo čuli, tako da predlažem da prihvatite ove prijedloge. U 
budućnosti kada budemo ponovno u prilici raspravljati ili odlučivati o dodjeli ovih sredstava, 
nastojati, ako ćemo procijeniti da nismo ovaj put točno pogodili, onda ćemo to ispraviti. 
Mislim da je ovo jedan realan prijedlog.  
 



 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?   
 
 IVAN KNOK: Ovaj Zaključak o rasporedu sredstava jedinicama lokalne 
samouprave sa obrazloženjima koja su dana nije dovoljno pregledan. Ovi prijedlozi, koliko 
sredstava se po jednoj jedinici lokalne samouprave daje za različite projekte, programe ili 
aktivnosti i naznačuje se za koje su programe općine zatražile sredstva. Ima tu nelogičnosti pa 
ću neke naznačiti. Primjer, stoji da bi razvijenost pojedine općine trebala biti manja od 75%. 
Zbunjuje podatak, da li Đurñevac spada u tu kategoriju ili po ovom novom nije u toj kategoriji 
do 75%? Molio bi da vidimo da li je to to, ili nije, ili su krivi ovi podaci koji su dani iz 
državne statistike o razvijenosti općina? 
 Kada sam spomenuo Grad Đurñevac i naglašavam da je zatraženo 250.000,00 kuna i 
dobiveno 250.000,00 kuna. Naravno, kad naglašavamo i za koje projekte. Čini mi se da je to, 
tko je predložio ovaj iznos, vjerojatno župan u dogovoru s gradonačelnikom, ali to neka bude 
moja osobna sugestija. 
 S druge strane imamo jedinica lokalne samouprave koje su naznačile za koje potrebe 
bi trebalo i toliko neujednačenosti da moram priznati, mi koji se malo razumijemo u nekakve 
podatke i upravljanja, nisam mogao poloviti, nemojte mi zamjeriti ako nešto krivo kažem, 
mislim da nisu pravilno, po kriterijima, rasporeñena sredstva. Primjer, Općina Drnje od 
250.000,00, dodijeljeno 200.000,00 kuna. Imamo jednu priču koja je nelogična Koprivnički 
Ivanec od 76.000,00 dobila 80.000,00 kuna. Imamo neke općine koje su dobile vrlo malo u 
odnosu na traženo. Primjer, Općina Novigrad Podravski projekt koji me malo zbunio, piše 
elektrifikacija vinograda. Ako ćemo to podržavati kao projekt, onda taj pravilnik i ti kriteriji 
nešto ne štima. Da ne govorim o nekim drugim prioritetima koji u jedinicama lokalne 
samouprave bi se trebali podržati. Zatim, imamo općina koje su manje razvijene, a po ovim 
kriterijima one nisu dobile adekvatna sredstva. Spomenut ću ovdje, Općina Kalinovac jedna 
od razvijenijih općina i naravno da su dobili sredstva koliko su i zatražili.  
 Ono što me potpuno zbunilo je da nemamo jedne općine koja je isto tako slabo 
razvijena. To je Općina Kalnik. U travnju ove godine je Općina Kalnik podnijela zahtjev za 
podršku projektima koje bi trebalo pomoći od strane Županije. To je bilo sedam projekata, 
koji se odnose na ceste, nogostupe, vrtiće i slično, zdravstvene ambulante, društvenih domova 
i ostalo, za što su neke druge općine dobivale sredstva po našim kriterijima. Od travnja 2014. 
od tih sedam projekata za koje je zatraženo 1.100.000,00 kuna ukupno, nije dobivena niti 
kuna. Pitam se da li smo stvarno prema tom pravilniku i kriterijima učinili nešto što bi bilo u 
redu, ili je ta općina najedanput postala više od kriterija od 75%, pa da kažemo da njima ne 
treba.  
 Ovih par nelogičnosti daje mi sumnju na ovaj Zaključak da li su sredstva dobro 
rasporeñena. Molio bi obrazloženje zašto je upravo ovako. Naravno, kad gledate opisno, a to 
smo više puta upozoravali da ovako opisno, da ne možete poloviti koliko su tražena sredstva, 
po kojim postocima ili kriterijima trebaju ta sredstva biti doznačena jedinicama lokalne 
samouprave. Iz ovih razloga, mislim da je čak podjela sredstava bila po onom ključu, ako sam 
unutar HSS-a ili HDZ-a, onda ćemo dati sredstva, a ne prema nekim projektima i programima 
koji su ovdje opisani. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu za članice i članove. 
 
 ŽELJKO LACKOVIĆ: Prozvan kroz ñurñevački primjer odmjeravanja sredstava, pa 
ću kolegi Knoku reći koliko se Đurñevac bori da uopće iz ove stavke dobije nešto. Prošle 
godine nije dobio ništa, nisam čuo vaš glas da ste primijetili da nismo dobili ništa. Kad 
govorite o kojem programu i projektu je riječ, reći ću vam da Grad Križevci i Grad 



Koprivnica imaju jednu mrtvačnicu, a kad živite u Đurñevcu, onda imate pet prigradskih 
naselja koja nisu odlučile biti općine po ovom modelu kako su se krojile kod nas općine, jer 
kad bi bila nekadašnja Općina bivše Skupštine Đurñevac onda mi ne bi trebali sredstva, onda 
bi mi bili jaki kao Križevci i Koprivnica i mogli bi samostalno izvršavati sve one zadaće 
kojima hoćemo priuštiti upravo na ravnomjernosti standarda kojeg imaju ostala mjesta u 
Županiji. Tako imamo jedno malo mjesto Sveta Ana koja ima stotinjak kuća, oni imaju 
7.000,00 godišnje komunalne naknade i pristali su da im se u mjesnom domu uredi prostor za 
mrtvačnicu. Ako vi mislite da nije u redu da Županija ovakav primjer, dobre prakse, 
potpomogne, onda mi dajte bolji da se ujednači taj standard na području Županije. Tako 
imamo i Mičetinec, Budrovec, Čepelovec, Sirovu i Suhu Katalelnu, koji svi imaju svoja 
groblja i oni hoće jedan standard. Danas ne možete vršiti ukop ukoliko nemate mrtvačnicu. To 
je osnovni problem tih ljudi koji tamo žive i da bi ostali tamo živjeti, što je zadaća ove 
Županije da pomogne, ljudi moraju imati taj standard. Ako smatrate ili aludirate na bilo kakvu 
trgovinu, onda ću reći da smo pregovarali i tražili smo više. Prošle godine nismo dobili ništa, 
zakinuti smo i na onome što je bilo predviñeno u Proračunu i ove godine smo se uspjeli 
dogovoriti za onoliko koliko Županija može dati. Ono što smo propustili u raspravi u 
Proračunu, a ja sam smatrao da će biti voñena rasprava posebno po amandmanima, a posebno 
po Proračunu, je da želim naglasiti da vaši amandmani nisu ništa drugo nego isto ono što radi 
i Županija, odnosno predlagač. Dakle, vi strukturno ne stvarate nikakvu razliku, vidite kad se 
dodjeljuju sredstva pojedinom teritorijalnom dijelu unutar Županije, to vidim i ja. Želim da 
Proračun iz godine u godinu raste, za 2017. je Projekcija da on bude nešto niži, mislim da bi 
trebao biti viši. Raduje me da Županija izvršava svoju temeljnu zadaću i da ulaže u školstvo. 
Ovo je druga godina mandata, prvi pravi Proračun i mi želimo podržati takav proračun, jer 
smatramo da dolazi na red i ono što mi želimo da bude obnovljeno na našem području.  
 Što se tiče strukturnog dijela uzet ću i zloupotrijebiti ovu točku da kažem da je 
Proračun predložen, po meni, ispravno, on ima dvije osnovne komponente, a to su temeljne 
zadaće koje Županija mora obavljati i s druge strane razvojnu komponentu. Nigdje ne stoji, da 
ukoliko ovo što ste vi predlagali da se osiguraju veća sredstva za potpore EU projektima i 
svemu onome što trebaju jedinice lokalne samouprave napraviti, da ostvare sufinanciranje iz 
europskih fondova, taj vaš prijedlog ne leži na ovogodišnjem izvršenju Proračuna. Vidite da te 
stavke nigdje nisu iskorištene. Kad bi ove godine bio manjak na tim stavkama onda bi bilo 
realno da se predloži veći. Isto tako ono što smo na klubovima dogovorili je to da ukoliko u 
tom dijelu bude manjak, da će se u tome raditi rebalans. Smatram, upravo i vaš prijedlog 
Proračuna, a i ovo što ste sada rekli od Đurñevcu, aludirajući na razloge zbog kojih se 
Đurñevac našao u raspodjeli sredstava jedinicama lokalne samouprave, promašenim 
političkim pokušajem stvaranja, opet nekakve podjele, koju mislim da stvarate, moram reći i 
na državnoj razini, ali i ovdje, ovdje živite lokalno, onda vas mora interesirati lokalni interes, 
a vaš prijedlog Proračuna nije da nije pogañao lokalni interes, od amandmana. Ako je, recite 
mi koga ste vi htjeli potpomoći, nekog imaginarnog, nepoznatog poduzetnika ili lokalnu 
samoupravu? Imao sam se potrebu referirati jer je bilo aludiranje. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se još netko javlja za raspravu? Ukoliko ne, da li se predlagač 
želi očitovati? 
 
 DARKO KOREN: Htio bih objasniti neke stvari. Da ne poznam gospodina Knoka 
tolike godine, zaključio bi da je zlonamjeran. Znam da nije i da je u dobroj namjeri dao neke 
primjedbe na ovaj prijedlog. Kakav god zaključak da napravite, da ga netko od vaših kolega iz 
Kluba radi, a da vi ne znate da je on to napravio, garantiram da bi dali primjedbe. Jednostavno 
ne možete svima pomoći. Isto tako, nisam ni očekivao, mislim da mi to ne treba da imam 
ovakvu jednu odvjetničku zaštitu od gospodina Lackovića. On je u velikoj mjeri rekao ono što 



sam ja rekao u uvodnom obrazloženju. Mislim da ovo nije bilo kolegijalno izreći da smo neke 
od ovih predloženih iznosa na bilo koji način dogovarali. Ja sam jako malo sudjelovao u 
ovom prijedlogu. Reći ću da tu nije primijenjen kriterij indeksa razvijenosti, jer ovo nisu 
sredstva državnog proračuna, nego naša izvorna i ne obvezuje nas da to primijenimo, iako se 
često puta i podudaraju ti naši prijedlozi sa kriterijima prema kojima se sredstva dodjeljuju po 
tom indeksu nerazvijenosti iz Državnog proračuna. Kad bi ja radio tako kako vi to insinuirate, 
onda tu ne bi bilo nekih općina uopće. Vjerojatno gospodin načelnik Kalnika je vaš pulen, kad 
ga tako zdušno zagovarate. Gospodin Kešer, pretpostavljam, moram vam reći da taj vaš pulen 
nije povukao sredstva još ni iz one prve tranše, a za ovu drugu nije uopće nikakav zahtjev dao. 
Ako nije podnio zahtjev, ne može dobiti ni sredstva.  
 Što se tiče drugih jedinica lokalne samouprave, potegnuli ste pitanje Općine Drnje. 
Trebali ste doći u Drnje kad je bila poplava, kad su ljudi plivali. Moram reći da je Grad 
Đurñevac najkvalitetnije pripremio svoje zahtjeve i u korespondenciji sa pročelnicom, dao 
zahtjev za točno onoliko koliko smo po našim mjerilima planirali dati.  
 Spomenuli ste Novigrad, naravno da oni imaju pravo u svojim programima napisati 
što hoće, naravno da nismo financirali elektrifikaciju vinograda u pravom smislu.  
 Kad bismo mi tako funkcionirali kako vi to insinuirate onda tu ne bi bilo Općine 
Gornja Rijeka, isto tako ne bi bilo Općine Legrad. Mislim da biste trebali malo kompleksnije 
sagledavati ovo pitanje, zato što smo možda u prošlom, nekom slučaju tim općinama dali više. 
Udovoljiti baš svakome do kraja ne možete jer je to nemoguće.  
 
 DARKO SOBOTA: Dati ću vam neke podatke unazad pet godina po pitanju 
raspodjele sredstava jedinicama lokalne samouprave. Uvijek su to vruće teme i one su teme 
unutar stranaka, ne samo na Županijskoj skupštini.  
 Od 2009. godine i bez ovih iznosa kapitalnih pomoći koji su u ovom Zaključku, reći 
ću vam da je Đurñevac dobio ukupno 150.000,00 kuna u pet godina, bez ovog iznosa, 
Križevci 150.000,00 kuna, Novigrad Podravski 260.000,00 kuna, Gola 150.000,00 kuna, 
Koprivnički Ivanec 51.000,00 kuna, Virje 120.000,00 kuna, Ferdinandovac 100.000,00 kuna, 
Novo Virje 785.00,00 kuna, Legrad 768.000,00 kuna, Hlebine 930.000,00 kuna, Peteranec 
930.000,00 kuna, Đelekovec 920.000,00 kuna, Koprivnički Bregi 1.090.000,00 kuna, Kalnik 
1.160.000,00 kuna, Gornja Rijeka 1.210.000,00 kuna, Sokolovac 1.220.000,00 kuna, Drnje 
1.265.000,00 kuna, Kloštar Podravski 1.300.000,00 kuna, Sveti Ivan Žabno 1.473.000,00, 
Rasinja 1.535.000,00, Sveti Petar Orehovec 1.905.000,00 kuna. Pribrojite još ove iznose na 
to. Po prvi puta su dobile dvije općine po 100.000,00 kuna, a to su Podravske Sesvete i 
Kalinovac. 
 
 IVAN KNOK: Molio bih da mi se kopija zahtjeva od Općine Kalnik dostavi, jer 
znam da je zahtjev podnesen, zaprimljen na urudžbeni u službe i ne možete reći da zahtjev od 
Općine Kalnik nije došao. 
  
 PREDSJEDNIK: Dajem prijedlog Zaključka na usvajanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština većinom glasova 
(34 „za“, 3 „suzdržana“) donosi  
 

Zaključak o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije  
za 2014. godinu (jedinicama lokalne samouprave) 

 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
 



 Točka 6. 
  

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
financije i proračun i nema primjedbi. 
   
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
  
 DARKO KOREN: Predlažem da ovu točku skinemo s dnevnog reda zbog okolnosti 
do koje je danas došlo, a to je da smo danas u sastav Županijske skupštine dobili članicu kojoj 
čestitam na tome što je postala članica.  
 Zbog podzastupljenog spola kako govori Zakon o ravnopravnosti spolova, dužni 
smo povećani njezin iznos za 10% u odnosu na muškog člana Županijske skupštine. Imamo 
vremena da donesemo Zaključak u idućoj godini. 
 
  PREDSJEDNIK: Konstatiram da je predlagač povukao točku 6. s dnevnog reda.  

 
Točka 7. 

  
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Plana rada smo primili. Raspravu su proveli svi odbori 
koji su sazvani za ovu sjednicu Županijske skupštine.   
 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Po redovitoj proceduri Plan rada Županijske 
skupštine donosi se u tekućoj godini za narednu godinu. To je plan koji se može tijekom 
godine dopuniti, prema potrebi, odnosno za koje ćete smatrati da ih je potrebno uvrstiti u 
dnevni red Županijske skupštine. Plan je usuglašen sa svim upravnim odjelima i javnim 
ustanovama kojima je osnivač Županija. Predlažem da ovakav Plan rada podržite. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti?Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu za članove i članice. Ako se nitko ne javlja 
dajem Plan rada na usvajanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno (37 
glasova „za“) donosi  

Plan rada Županijske skupštine 
Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 

 
 Plan rada prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 8. 
 
 PREDSJEDNIK: Odbor za izbor i imenovanja na temelju provedenog postupka, a u 
skladu sa Zakonom o savjetima mladih i Odlukom o osnivanju Županijskog savjeta mladih 
Koprivničko-križevačke županije,  utvrdio je Popis važećih kandidatura  za izbor članova i 
zamjenika  članova  Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke županije, te 
dostavio Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za  izbor članova i 
zamjenika članova Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke županije. 
 Izvješće i Popis važećih kandidatura zajedno sa prispjelim prijedlozima  ste primili u 
materijalima.     



 Mislim da nema potrebe za dodatnim obrazloženjem, da je sve jasno iz priloženog 
materijala. 
 Da li se predstavnici klubova žele javiti za raspravu? 
 Otvaram raspravu za članove i članice. Zaključujem raspravu. 
 
   U skladu s člankom 7. Odluke o osnivanju Županijskog savjeta mladih Koprivničko-
križevačke županije Županijska skupština  bira članove/članice i njihove zamjenike/ 
zamjenice Savjeta tajnim glasovanjem. 
 Bira se na način da se zaokruži redni broj ispred prezimena člana i zamjenika člana, 
njih najviše 11.  
 
 Budući da glasujemo tajno (glasačkim listićima) predlažem da izaberemo tri 
člana/članice Povjerenstva koji će provesti glasovanje. 
 
 Predlažem sljedeće članove/članice Povjerenstva: 

1. Tomislava Ivaneka, za predsjednika, 
2. Ivanu Čurdiju,  za članicu, 
3. Marinka Bagarića,  za člana. 
 
Dajem ovaj prijedlog na glasovanje. 
  

 Nakon glasovanja predsjednik utvrñuje da je prijedlog prihvaćen jednoglasno (37 glasova 
„za“). 

 
PREDSJEDNIK: Upravni odjel za poslove Županijske skupštine, župana i opće 

poslove pripremio je glasačke listiće. 
 
Molim pročelnicu Marinu Horvat Pavlic da dade upute o glasovanju. 
 

  MARINA HORVAT PAVLIC: Povjerenstvo će prozivati članove i članice 
Županijske skupštine i dijeliti glasačke listiće. Glasuje se zaokruživanjem rednog 
broja ispred prezimena člana i njegovog zamjenika na listi, s time da možete 
zaokružiti, kako je već rečeno najviše 11 kandidata. Glasački listić na kojem je 
zaokruženo više od 11 kandidata smatrat će se nevažećim.  

  Svi glasački listići su numerirani i predlažem Povjerenstvu da ih okrene i 
promiješa.  

  Nakon glasovanja listić ubacujete u glasačku kutiju koju potom otvara 
Povjerenstvo i obavlja prebrojavanje glasova za pojedinog kandidata i njegovog 
zamjenika.  

 
  PREDSJEDNIK: Dajem stanku za glasovanje.  

Da li se slažete da nakon glasovanja nastavimo dalje s radom, odnosno s 
raspravom po sljedećoj točki dnevnog reda dok predloženo Povjerenstvo obavi 
prebrojavanje glasova?  

Znači, prihvaćamo prijedlog da se nakon glasovanja nastavi s radom.  
Sada dajem stanku za glasovanje. Kad završimo glasovanje vratimo se u 

klupe i idemo na sljedeću točku dnevnog reda.  
 
 Nakon stanke pročelnica Marina Horvat Pavlic vrši prozivku članova Županijske 
skupštine. 



 
 PREDSJEDNIK: Konstatiram da su sjednici prisutna 34 člana Županijske skupštine.
  

Točka 9. 
 
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.     
 Obrazloženje će nam dati predsjednik Antikorupcijskog povjerenstva Tomislav 
Babić koji će održati i kratku prezentaciju provedene ankete  koju je u suradnji sa 
promocijskom agencijom provelo Antikorupcijsko povjerenstvo. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Antikorupcijsko povjerenstvo osnovano je ove godine. 
Konstituirajuća sjednica održana je u travnju 2014. godine. Donijeli smo Etički kodeks, 
održali smo predavanja o transparentnosti rada jedinica lokalne samouprave. Osvrnuo bih se 
više na buduće aktivnosti Antikorupcijskog povjerenstva, kao novog tijela, te bih vam 
predstavio rezultate istraživanja o percepciji grañana Koprivničko-križevačke županije o 
rasprostranjenosti i elementima korupcije.  
 Nakon provedenog istraživanja Povjerenstvo u narednom periodu ima u planu 
provesti jednu, da kažem, mini kampanju upoznavanja stanovnika s područja naše Županije o 
postojanju Antikorupcijskog povjerenstva, o štetnosti pojavnih oblika korupcije, kako bi se 
ljudima što više približili. Vidjet ćete u rezultatima istraživanja da ljudi nisu ni svjesni da 
postojimo.  
 Sve te aktivnosti vezati ćemo uz 9. 12. kada se obilježava Meñunarodni dan borbe 
protiv korupcije. Nakon toga slijedi nam izrada Akcijskog plana.  
 Sadržaj ove prezentacije sadrži metodologiju istraživanja i osvrt na neke rezultate 
istraživanja te zaključke koji se iz istraživanja mogu izvesti. Kad govorimo o metodologiji 
istraživanja, predmet istraživanja bilo je utvrditi doživljaj rasprostranjenosti korupcije u 
Koprivničko-križevačkoj županiji.  
 Od rezultata istraživanja kao najveći društveni problem na području Koprivničko-
križevačke županije smatraju se nezaposlenost, siromaštvo i na trećem mjestu je korupcija. 
Kad govorimo o poimanju korupcije, najviše grañana poima korupciju kao podmićivanje, 
krañu, zapošljavanje preko veze, nelegalno stjecanje novaca, pogodovanje za protuuslugu. Tu 
treba upozoriti da nitko od stanovnika u biti nije dao onu definiciju korupcije. Korupcija je u 
biti svako korištenje javnih ovlasti za stjecanje vlastitih probitaka. Percepcija 
rasprostranjenosti korupcije u Koprivničko-križevačkoj županiji, tu 9,7% stanovnika smatra 
da je jako rasprostranjena, više nego u ostatku Hrvatske, dok 61% ispitanika smatra da je 
rasprostranjena kao i u cijeloj Hrvatskoj. Svega 18,1% smatra da je ima manje nego u drugim 
dijelovima Hrvatske.  
 Kao područja najrasprostranjenije korupcije u Koprivničko-križevačkoj županiji 
većina ispitanika prepoznala je političke stranke, što bi nas sve prisutne trebalo zabrinuti. 
Nadalje, slijede poslovni i privatni sektor sa 13,7%, pravosudni 7%, zdravstveni sektor 7%. 
Područje najmanje rasprostranjene korupcije u Županiji smatra se da su to područja 
obrazovanja, vojske, policije, zdravstva. Kad govorimo o području bez korupcije u Županiji 
61,7% ispitanika odgovorilo je ne postoje područja bez korupcije.  
 Percepcija prisutnosti korupcije u Županiji kao tijelu javne vlasti, tu 18,7% smatra 
da je ona prisutna u izrazitoj mjeri, 33,7% u većoj mjeri, dok 34% ispitanika smatra da je ona 
prisutna u manjoj mjeri. 
 Percepcija korupcijskog rizika tijela Županije, tu su kao tijelo sa najvećim 
korupcijskim rizikom okarakterizirana upravna tijela, odnosno službe sa 45,4%, župan sa 
21%, Županijska skupština sa 11,3%. 



 Stav grañana prema prijavi korupcije 46,3% grañana bi prijavilo korupciju, dok bi 
26,5% grañana prijavilo, ali isključivo anonimno, a korupciju ne bi prijavilo 19,3% ispitanika. 
Kao razlog neprijavljivanja korupcije najviše se navodi strah od mogućih posljedica sa 41,7%, 
te sumnja da će prijava dovesti do rezultata je 25,9%. 
 Najučinkovitije sredstvo protiv korupcije većina ispitanika smatra da su to stroži 
zakoni i presude, stroži nadzori i kontrole, informiranje, obrazovanje i odgoj, pružiti dobar 
primjer itd.  
 Kad govorimo o Županiji kao administrativno teritorijalnoj jedinici četvrtina 
ispitanika smatra da su u potpunosti informirani kako prepoznati korupciju i svaki drugi 
smatra da je djelomično informiran, dok se svaki četvrti smatra neinformiranim.  
 Naša je prva sljedeća zadaća na temelju ovih rezultata istraživanja pronaći mjere i 
aktivnosti da te rezultate do kraja mandata pokušamo poboljšati.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 
 Otvaram raspravu za članove i članice. Ukoliko se nitko ne javlja, zaključujem 
raspravu i dajem Izvješće na usvajanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno, sa 34 
glasa „za“ (odsutni Marinko Bagarić, Ivana Čurdija i Tomislav Ivanek), donosi 
 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća Antikorupcijskog povjerenstva  
Koprivničko-križevačke županije za 2014. godinu 

 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 10. 
 

  PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.     
 Obrazloženje će nam dati zamjenik župana Ivan Pal, ujedno i predsjednik Županijske 
koordinacije za ljudska prava. 
 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu za članove i 
članice. 
 Ako se nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem ovo Izvješće na usvajanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da sa 34 glasa „za“ Županijska skupština 
donosi 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća Županijske koordinacije 
 za ljudska prava za 2014. godinu 

 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 Točka 11. 
      

 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za gospodarski razvoj i podržali su prijedlog.   
 Obrazloženje, po potrebi, daje župan Darko Koren.  
  Znači, Odluka se produžuje za još jednu godinu, dok se na državnom nivou ne 
donese nova strategija. 
   Da li se predstavnici odbora žele javiti? 
 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 



 Otvaram raspravu za članove i članice. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog na 
usvajanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno, sa 34 
glasa „za“  donosi 

O D L U K U  
o produženju važenja Županijske razvojne strategije   

 Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2011. - 2013. godine  
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 12. 
 
 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za statut i 
 poslovnik, Odbor za financije i proračun i Odbor za komunalne djelatnosti i podržali 
su prijedlog.   
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Za nama je prilično dug proces za donošenje ove Odluke. Na 
prvoj sjednici, kada smo raspravljali o tome, rekao sam da ćemo odluku o tome kada, kome i 
po kojoj cijeni ćemo prodati udjele, donijeti ovdje. Želio sam da ovaj cjelokupni postupak 
bude što transparentniji i bio je. Pred nama je taj konačni čin donošenja Odluke o prodaji 
poslovnih udjela u trgovačkom društvu Bistra d.o.o. u Đurñevcu. Dobili smo ponuñenu cijenu 
pretežitog većinskog vlasnika tvrtke Radnik iz Križevaca. Ponuñena cijena je 140,00 kuna po 
udjelu. Kao prijedlog dajem da se to prihvati i da nakon toga reguliramo sve potrebne odnose 
sa ponuditeljem. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?  Otvaram raspravu za članove i članice. 
 
 ZLATKO DELIMAR: Osvrnuo bi se na ovu točku. Danas donosimo Odluku o 
prodaji Bistre d.o.o. i to ispod procijenjene vrijednosti. Procijenjena vrijednost je 180,56 kuna 
po udjelu, a procjenu je izvršila revizorska tvrtka VINIL – revizija i računovodstvo d.o.o. 
Đurñevac. Što znači ukupna vrijednost udjela Koprivničko-križevačke županije iznosi 
1.147.820,00 kuna. Ukupno 6.357 udjela prodaje se po cijeni od 140,00 po udjelu što je 
889.980,00 kuna, što je znatno ispod cijene, razlika oko 260.000,00 kuna. Pitanje, zbog čega? 
Da li znamo u što će se sredstva od prodaje udjela u Bistri d.o.o. uložiti? Hoće li stajati u 
rezervi? Pričalo se da bi otkupili udjele Meñimurske županije u Piškornici, ali da li je sigurno 
da Meñimurska županija želi prodati udjele Piškornice? U tome nisu ni sami na čisto, nisu još 
odlučili. Zar je stvarno tako hitno prodavati ispod cijene? Zašto je toliko hitno i neophodno u 
trenutku kada  blizu šest milijuna neutrošenih proračunskih sredstava prenosimo u slijedeću 
godinu? Smatram da ne možemo nešto prodati ispod cijene i time pokloniti nekome oko 
260.000,00 kuna, a nema razloga za žurbu, ili možda ima? Možda se nekome pogoduje. Ne 
želim prejudicirati, samo laički pitam.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li predlagač ima potrebe za dodatno pojašnjenje? 
 
 DARKO KOREN: Ne znam što bih rekao na to veleumno izlaganje kolege 
Delimara, člana Županijske skupštine. Kada nešto prodajete ili nešto kupujete jedina točna 
procjena je ona koju vam netko daje za robu koju prodajete. Mi smo tu proceduru proveli na 



najtransparentniji i mogući način. Naravno, kad nešto prodajete da i tražite više. Onaj koji 
kupuje daje manje i u pravilu se nañete negdje na sredini. Ne, nije nikakva hitnost, ne moramo 
mi to prodati. Ne, nitko nikome ne pogoduje, to je već na granici uvrede, gospodine Delimar. 
Mislim da ćemo poslije ovog vašeg umnog razmišljanja ipak na drugačiji način komunicirati. 
Jedini motiv je bio taj da većinskom vlasniku omogućimo da se tvrtka dalje razvija. U bilo 
kakvom postotku udjela javnog sektora u bilo kojoj tvrtki, oni su ograničeni kao društvo, da 
se kandidiraju na bilo kakve programe i za sredstva fondova Europske unije. To je isključivi 
razlog. Mislim da je ta kolateralna šteta puno, puno veća od tih 260.000,00 vaših 
procijenjenih kuna koje bi mi, kao, izgubili kad bismo to sada prodali. Možda idući puta ne 
bismo dobili više ni 140,00 kuna. Da li ćete vi onda odgovarati za to, ako to ne dobijemo? Ne 
moramo to prodati danas i sigurno ne stoji ni jedan osobni razlog da to činimo. Mislim da smo 
sve ovo do sada zaista transparentno, po treći put, proveli. Tvrtka je i dalje tamo gdje je, u 
Đurñevcu. Utrošak sredstava dobivenih od prodaje udjela zakonom je reguliran. Uvijek 
možemo i vjerojatno ćemo nastojati da on bude utrošen na prostoru na kojem je i nastao.  
  Što se tiče kupnje udjela Piškornice, to sam nedavno rekao i na tiskovnici, pitan 
od novinara. Mi smo našu proceduru proveli. Očekujem još uvijek odluku Meñimurske 
županije o tome da oni taj udjel prodaju. Nismo mi krenuli u taj proces jer smo se toga sami 
sjetili nego su oni pokazali interes za prodaju, interes za kupnju nismo pokazali samo mi, 
nego i ostale županije. To je takoñer jedan transparentan proces koji je malo zapeo na politici. 
Odluku o tome da oni to ipak, u ovom trenutku, ne prodaju ili da prolongiraju tu odluku u 
velikoj mjeri zaslužni su i pojedinci iz ove naše sredine, ja im čestitam na tome, neka im bude 
na savjesti. Ovo o čemu mi sada odluku donosimo, mislim da se izdignemo iznad ovakvih 
rasprava koja je prethodila mojem obraćanju i da jednostavno završimo taj proces. Unatoč 
svemu ovome neprimjerenom predlažem da donesemo ovakvu odluku. 
 
 PREDSJEDNIK: Mislim da se ne bi trebali spuštati na ovaj nivo rasprave, mislim 
da ne bi trebala ostati nikakva sjena, jer je zaista transparentno postupak proveden i do sada 
smo je tri puta imali na Županijskoj skupštini. Stvarno smo mi utvrditi ovu cijenu od 140,00 
kuna kao Županijska skupština i ona je postignuta od jednog ponuditelja. Ponuda je bila javna 
i svatko se mogao natjecati i postignuta je ova cijena koju smo mi tražili, mislim da nema 
razloga niti da bi trebalo sumnjati da se ovdje nekome pogoduje. Ja prvi, kao predsjednik 
Županijske skupštine ne bih želio da ostane bilo kakva sumnja oko toga. U konačnici, mi smo 
ovu cijenu odredili i ona nam je ponuñena od jedinog ponuditelja. 
 Prije nego dam prijedlog na glasovanje utvrñujem da je gospodin Knok izašao, 
zbog, eventualnog, mogućeg sukoba interesa, budući je on jedan od suvlasnika Radnika koji 
je vlasnik Bistre. 
 Konstatiram da nas trenutno ima 33 u dvorani. 
 Dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština sa 30 glasova 
„za“ i 3 „suzdržana“ donosi 

O D L U K U  
 o prodaji poslovnih udjela u trgovačkom društvu BISTRA d.o.o. 

 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

Točka 13. 
 
 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za komunalne djelatnosti i podržali su prijedlog.   
 Obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota, ako je potrebno. 



   Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti?  
 Otvaram raspravu za članove i članice. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog 
Odluke na glasovanje. 
 (u Vijećnicu se vratio Ivan Knok). 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština sa 34 glasa „za“ 
donosi 

O D L U K U  
o izmjenama Odluke o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti distribucije plina 

trgovačkom društvu „KOPRIVNICA PLIN“ – distribucija plina d.o.o. Koprivnica na 
postojećem distribucijskom sustavu 

 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 14. 
 
 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za komunalne djelatnosti i podržali su prijedlog.   
 Po potrebi obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota. 
   Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? 
 Otvaram raspravu za članove i članice. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog 
Odluke na glasovanje. 
   
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština sa 34 glasa „za“ 
donosi. 

O D L U K U  
o izmjenama Odluke o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti 

 distribucije plina trgovačkom društvu „KOMUNALIJE - PLIN“ – d.o.o. 
 iz Đurñevca na postojećem distribucijskom sustavu 

 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 15. 
 
 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za komunalne djelatnosti i podržali su prijedlog. 
 Po potrebi obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota. 
 Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? 
 Otvaram raspravu za članove i članice. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog 
Odluke na glasovanje. (izašao član Ivan Knok) 
 
  Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 33 
glasa „za“ donosi 

 
O D L U K U 



o izmjenama Odluke o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti distribucije plina 
trgovačkom društvu RADNIK - PLIN“ – d.o.o. iz Križevaca na postojećem 

distribucijskom sustavu 
 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 16. 
 
 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik, Odbor za komunalne djelatnosti i Odbor za zaštitu okoliša i prostorno ureñenje te 
su podržali prijedlog.   
 Po potrebi obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota. 
 Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu za članove i članice. 
 Konstatiram da nas je u Vijećnici 34. (Vratio se Ivan Knok) 
 Dajem prijedlog Odluke na usvajanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 34 
glasa „za“ donosi 
 

O D L U K U  
         o  zonama sanitarne zaštite izvorišta „Ivanščak“    
   
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 17. 
 
 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. Raspravu je proveo Odbor za statut i 
poslovnik i  podržao prijedlog Odluke.    
 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Ova cijela problematika raspolaganja, korištenja i 
upravljanja kako nekretninama tako i vrijednosnim papirima definirana je Zakonom o 
lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi ili Zakonom o vlasništvu i drugim stvarnim 
pravima. No, to ne znači da Koprivničko-križevačka županija ne može donijeti svoju odluku, 
odnosno internim općim aktom urediti pravila koja se odnose na ova raspolaganja. Ne znači 
da će sada Koprivničko-križevačka županija krenuti u rasprodaju svoje  
imovine nego smatramo da je transparentno da imamo jedan ovakav akt kao takav. Što se tiče 
samih poslovnih prostora i svega čime raspolaže sama Županija imali ste prilike dobiti jedan 
cjelokupan pregled u Izvješću o radu župana, pa vidjeti da se ta imovina većinom nalazi u 
zakupu. Razlog donošenja ove Odluke leži u činjenici što smo i zadnji put napomenuli da bi 
rado otuñili livadu u Legradu i kuću na Kalniku koju smo stekli jednim specifičnim putem. 
Jedno je bilo putem nasljeñivanja, a jedno u ovršnom postupku. Kako bi to što transparentnije 
proveli, nakon što se donese ova Odluka, ovdje imate decidirano pobrojan način na koji će se 
cijeli taj daljnji postupak provesti. Predlažem da podržite donošenje ovakve Odluke. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu za članove i članice. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na usvajanje. 
 



 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 34 
glasa „za“ donosi 
 

Odluku o načinu raspolaganja, korištenja i upravljanja nekretninama i vrijednosnim 
papirima u vlasništvu Koprivničko-križevačke županije 

 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 18. 
 

   PREDSJEDNIK: Odluku smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za statut i poslovnik 
i  podržao prijedlog Odluke. 

  Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC:  Ova Odluka donijeta je na temelju Zakona o 
sprječavanju sukoba interesa. Ne znači da one pravne osobe koje nisu na ovom popisu, nisu 
od interesa za Koprivničko-križevačku županiju, ali moramo se striktno voditi odredbama 
ovog Zakona. Ovakvu identičnu odluku donijeli ste 2011. godine. Na njoj tada nisu bile 
pobrojane školske ustanove kojima je osnivač Koprivničko-križevačka županija i jedan 
Učenički dom. U meñuvremenu došlo je do promjene naziva naše Javne ustanove za 
upravljanje zaštićenim dijelovima prirode na području Koprivničko-križevačke županije, a 
jedna ustanova kojoj je Županija bila suosnivač je ugašena kao takva, pa je bilo potrebno 
izmijeniti ovu Odluku. Odlučili smo se na novu Odluku. Konzultirali smo se sa 
Povjerenstvom za sprječavanje sukoba interesa i predlažem da ovakvu Odluku podržite. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?  Otvaram raspravu za članove i članice. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 34 
glasa „za“ donosi 
  

Odluku o utvrñivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa  
za Koprivničko-križevačku županiju 

 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 19. 
    

 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za meñunarodnu i meñužupanijsku suradnju te su podržali prijedlog 
Odluke.    
 Obrazloženje daje  župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Temeljna inicijativa nastala je na suradnji naših udruga vinara  i 
vinogradara. Činjenica je da smo mi kao Županija potpisnici već nekoliko takvih vrsta 
sporazuma sa regijama, županijama, s nama prijateljskim zemljama. Ova inicijativa od strane 
francuske pokrajine Aquitaine kod nas je na neki način prihvaćena, a podržana je i od strane 
našeg veleposlanika u Francuskoj, gospodina Ive Goldsteina. Mi moramo službeno provesti 
proceduru. Prvi korak je da donesemo odluku o tome da idemo u takvu jednu diplomatsku 



aktivnost, drugo je da dobijemo suglasnost od resornog ministarstva što je na putu, jer u tome 
posreduje veleposlanik Goldstein. Razlika izmeñu ostalih sporazuma je samo u dijelu  
nositelja Sporazuma s druge strane. Praksa je do sada bila da potpisuje direktno sporazume sa 
partnerskim regijama. Francuska je malo posebna po tome, njihova regija ima ovlaštenu 
agenciju koja to u njihovo ime provodi, Agencija za meñunarodne odnose. Predviñeno je da 
sudjelujemo na sajmu Vinitech u Bordeauxu, to je jedan od najvećih europskih sajmova, 
proizvoñača vina, voća, povrća i hrane. Dogovorili smo i s Podravkom da zajedno s nama 
nastupa sa svojim proizvodima na štandu koji smo tamo dobili besplatno, iako je taj najam 
dosta skup. Najam štanda košta 30.000 eura. Ići će neki i naši vinari i predstavnici Podravke.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu za članove i članice. Ako se nitko ne javlja 
dajem prijedlog Odluke na usvajanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 34 
glasa „za“ donosi 
 

O D L U K U  
 o prihvaćanju Sporazuma o suradnji izmeñu Koprivničko-križevačke županije, 

Republika Hrvatska i agencije INTERCO Aquitaine, Republika Francuska 
  

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 20. 
 
 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za statut i 
 poslovnik, Odbor za financije i proračun i Odbor za obrazovanje, kulturu, znanost, 
sport i nacionalne manjine te su podržali prijedlog. 
   
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: O toj temi smo već nekoliko puta raspravljali, da postoji trenutno 
neka, za nas, pogodnija mogućnost investiranja, mi bismo ju sigurno odabrali, iako radimo 
paralelno na još nekim možebitnim mogućnostima toga. Ovog trenutka, ako želimo taj jedan 
investicijski ciklus i kontinuitet kojeg sam naglasio u našim proračunskim politikama, kao 
jednu od temeljnih odrednica, nastaviti, onda ne možemo posustati. Donijeli smo odluku da 
predložimo da uñemo u jedan program javno privatnog partnerstva, koncepta koji je u našoj 
nedavnoj povijesti proizveo dosta rasprava pozitivnih i negativnih, više negativnih nego 
pozitivnih. Svi znamo o tom modelu kroz financiranje najma koprivničke Gimnazije. U 
prvom trenutku to zaista nije bilo povoljno. Znamo da se Zakon o JPP-u promijenio u 
najvećem dijelu u omjeru servisiranja tih obveza najma, da država preuzima 55% i za taj naš 
ugovor koji je retroaktivno izmijenjen. To je jedan od preduvjeta da se odlučimo za ovu 
Odluku. Država bi trebala preuzeti 55% od iznosa tih najmova. Mi smo kandidirali, za sada 
sedam projekata, jer i njihov pravilnik govori da investicija ne može biti manja od 100.000,00 
kuna. Mi smo za našu Obrtničku školu u Koprivnici, dogradnju gimnazija u Križevcima i 
Đurñevcu, izračunali da bi te investicije bile otprilike toliko ili su blizu tih 100 milijuna, 
dodali još u program i izgradnju četiri manje školske dvorane. To je dvorana Kloštar 
Podravski, Đelekovec, Sv. Petar Orehovec i Kalnik. Tih sedam projekata ćemo kandidirati 
prema Agenciji koja je u Hrvatskoj vladi zadužena za realizaciju projekata JPP-a. Otprilike taj 
proces traje 18 mjeseci. Mi smo već oko šest mjeseci u postupku. Nismo na početku, ali je 



ova odluka jedan od preduvjeta da bismo išli dalje. Predlažem da prihvatite ovaj prijedlog 
Odluke. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? 
 Otvaram raspravu za članove i članice. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Istovremeno sam sretan i tužan, zbog toga što napokon kreće 
ovaj projekt. Tužan sam zbog činjenice da se dosta dugo ovo pitanje rasteže, a Koprivničko-
križevačka županija ima svega 42,83%, prema popisu stanovništva, obrazovanih sa 
završenom srednjom školom. Ovim projektom rješava se kompletno pitanje srednjeg školstva. 
Mislim da je nekoliko godina propušteno uzalud. Da spomenem neke županije u okolici, 
Varaždinska županija 53%, sa završenom srednjom školom, Meñimurska županja 51%.  
 
 DARKO KOREN: Ja sam isto tužan i sretan zbog ove vaše rasprave. Tužan sam zato 
što ne razumijete problematiku o kojoj sam govorio. Mi smo se odlučili na ovaj koncept 
nakon što su se, u velikoj mjeri, promijenili uvjeti toga koncepta, da ne plaćamo 100%, nego 
55% plaća država, a po zakonu mi bismo trebali 35% i 10% jedinice lokalne samouprave. To 
je velika razlika gospodine Babiću. Tužan sam što ne razumijete te osnovne, ekonomske 
razloge zbog kojih smo se, tek sada, odlučili na ovaj koncept. Istovremeno sam i sretan što to 
ne razumijete jer ipak smo mi politički protivnici, pa će mi biti lakše. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Uvjeti su se promijenili pred godinu i pol, tako da smo godinu i 
pol, svakako, u minusu.  
 
 PREDSJEDNIK: Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 Konstatiram da su se vratila tri člana Županijske skupštine i sada nas je prisutno 37. 
(Ivana Čurdija, Tomislav Ivanek i Marinko Bagarić). 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 37 
glasova „za“ donosi 

O D L U K U  
o prihvaćanju Projekta javno-privatnog partnerstva  

„Koprivničko-križevačka županija – škole“ 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Sada bih zamolio naše Povjerenstvo iz točke 8. da nas izvijesti o 
rezultatima izbora za Savjet mladih Koprivničko-križevačke županije. 
 
 TOMISLAV IVANEK: Podijelili smo 37 listića, dva su nevažeća. Pročitat ću rezultate 
glasovanje. Imali smo predložena 23 kandidata. Od tih 23 kandidata biralo se njih 11.  
 Čitam po abecednom redu, a nakon toga ću pročitati kandidate koji su izabrani u 
Županijski savjet mladih. 

1. Blažic Luka dobio je  30 glasova,  
2. Brezovec Nataša        25 glasova 
3. Car Dario    26 glasova, 
4. Čorba Katarina  22 glasa, 
5. Franjo Željko   22 glasa, 
6. Hrenić Saša       9 glasova,  



7. Hudoletnjak Krešimir    7 glasova,  
8. Ištvanović Hrvoje       2 glasa,  
9. Jaki Neven   21 glas, 
10. Jug Monika      4 glasa, 
11. Jurković Željko      26 glasova, 
12. Kovač Barbara   24 glasa,  
13. Kušec Nikola      9 glasova, 
14. Lepčić Selma   28 glasova,  
15. Matus Sandro   26 glasova,  
16. Matus Matija   30 glasova,   
17. Nemeš Denis   12 glasova,   
18. Pavišić Maja      9 glasova,   
19. Perko Dejan      5 glasova,   
20. Pomper Goran      3 glasa,  
21. Premec Ivan    5 glasova,  
22. Zamljačanec Matija  10 glasova,   
23. Zorko Josip        3 glasa. 

  
 Utvrñujem da je Savjet mladih Koprivničko-križevačke županije izabran u sljedećem 
sastavu: 

1. Blažic Luka, 
2. Bezovec Nataša, 
3. Car Dario, 
4. Čorba Katarina, 
5. Franjo Željko, 
6. Jaki Neven, 
7. Jurković Željko, 
8. Kovač Barbara, 
9. Lepčić Selma, 
10. Matus Sandro, 
11. Matus Matija. 
 

 Izabranima želim uspješan rad i možda malo više truda nego što je bilo u prošlom  
sazivu. 
 
 PREDSJEDNIK: Ovime smo završili točku 8. Izbor članova i zamjenika članova 
Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke županije. Predsjednik Povjerenstva 
pročitao je članove, ali svaki od njih ima i zamjenika sa ove liste. 
 

Točka 21. 
   

 PREDSJEDNIK: Odluku smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik, Odbor za financije i proračun i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb te su podržali 
prijedlog.   
 Obrazloženje daje župan  Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Ovaj prijedlog se temelji na želji da se ta osjetljiva društvena 
skupina koja ima potrebe za smještaj u takvu vrstu ustanova na neki način pomogne u smislu 
da se broj korisnika poveća. Znate da postojećim zakonima i po činjenici da imamo ovakvu 
ustanovu, ta populacija je u neravnopravnom položaju jedni na druge. Dok na smještaj u 



našem Domu za starije i nemoćne može računati oko 270 korisnika maksimalno, ankete i 
potrebe ukazuju na najmanje pet puta veće potrebe. Mi smo to na svaki mogući način 
stimulirali, potencirali, no nemoguće je vlastitim sredstvima taj problem riješiti na način da se 
ti kapaciteti prošire. Dogovorili smo da poticanjem privatnog kapitala, odnosno privatne 
inicijative damo potporu kroz subvenciju smještaja korisnika. Napravljeni su programi i 
kriteriji po kojima ćemo sufinancirati smještaj osoba koje su u potrebi za smještaj u takve 
ustanove. Osigurano je milijun kuna u Proračunu za iduću godinu. Mi bismo na neki način 
htjeli taj program verificirati da on krene u idućoj godini. Opet ćemo, kao i za sve druge 
programe vidjeti tijekom godine, kroz kvartale koliko za to ima potrebe pa ćemo i taj iznos 
mijenjati. Za sada ovaj program predlažemo i molim vas da ga podržite. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Ako postoji popis koje su to privatne ustanove, na području 
županije, koje u ovom programu mogu participirati sredstva, bilo bi dobro da imamo taj 
podatak. 
 
 DARKO KOREN: Mi ćemo krenuti obrnutim putem, mi ćemo napraviti program i 
kriterije po kojima ćemo sufinancirati, pa će se ustanove javljati. Špekulirati i ići obrnutim 
putem i reći da program i sredstva planiramo za nekoga, mislim da ne bi bilo korektno to sada 
reći. Znadete da se, primjerice, u Križevcima provodi projekt izgradnje takvog smještajnog 
kapaciteta za 100 korisnika po jednom modelu javno privatnog partnerstva, gdje je Grad 
Križevci uključen kroz svoje potpore u to. Nekakva sugestija ide i u pravcu da se na 
ñurñevačkom području takoñer potencira takav vid rješavanja problema za ñurñevačko 
područje. Pretpostavljam da će i nekoliko ustanova manjih kapaciteta zadovoljiti te kriterije. 
O tome špekulirati, mislim da ne bi bilo korektno. Napravit ćemo program i osigurati 
sredstva, a i propisati kriterije po kojima se sredstva mogu koristiti.  
 
 PREDSJEDNIK: Dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 (sjednici u nastavku prisustvuje 36 članova ( sjednicu napustila Irena Jagarinec-
Ištvanović). 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 36 
glasova „za“ donosi 
  

Odluku o sufinanciranju troškova smještaja u privatne ustanove socijalne skrbi za 
starije i nemoćne osobe sa sjedištem na području Koprivničko-križevačke županije 

 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 22. 
  

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
zdravstvo i socijalnu skrb te je podržao  prijedlog. 
  Na klupe vam je podijeljen amandman predlagatelja te se o njemu ne glasuje 
odvojeno sukladno članku 110. Poslovnika Županijske skupštine.  
 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 
 



 MARINA HORVAT PAVLIC: Neću ulaziti u polemiku zašto se ovo zove 
Zaključak, to bi trebala biti odluka o osnivanju Doma zdravlja Koprivničko-križevačke 
županije. No, ono što je bitnije, Upravno vijeće Doma zdravlja dostavilo je prijedlog da se 
njihova djelatnost proširi. Sukladno Zakonu o ustanovama i specijalnom Zakonu o 
zdravstvenoj zaštiti, odluku o proširenju djelatnosti javne ustanove donosi županijska 
skupština. Ovaj amandman koji ste dobili je čisto usuglašavanje sa stavom Ministarstva o 
nazivima pojedinih djelatnosti. Predlažem da podržite prijedlog da se djelatnost Doma 
zdravlja proširi na medicinu rada i oralnu kirurgiju, s obzirom da takve djelatnosti nisu za 
sada predviñene u radu te ustanove.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu za članove i članice.  
 Ukoliko se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 36 
glasova „za“ donosi 

 
Zaključak o izmjenama i dopunama Zaključka o spajanju  

Doma zdravlja Koprivnica, Doma zdravlja Križevci i Doma zdravlja Đurñevac 
 u Dom zdravlja Koprivničko-križevačke županije 

 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 23. 
       

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za statut 
i poslovnik i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb i podržali su prijedlog.   
 Po potrebi obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal. 
  Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? 
 Otvaram raspravu za članove i članice. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke 
na glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 36 
glasova „za“ donosi 
  

Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o mrtvozorstvu 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 24. 
 

     PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za 
obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i podržao je prijedlog. 

  Po potrebi obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal. 
 
 Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu za članove i članice. Zaključujem raspravu i dajem prijedlog 
Zaključka na usvajanje. 
 



 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 36 
glasova „za“ donosi 
  
 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu i zamjeni nekretnina 
 Osnovne škole Andrije Palmovića Rasinja 

 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 25. 
  
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili.  Raspravu je proveo Odbor na 
financije i proračun i Odbor za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i 
podržao je prijedlog.   
 Po potrebi obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal. 
  Da li se predstavnici odbora žele javiti?  Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti?  Otvaram raspravu za članove i članice. 
    Zaključujem raspravu i dajem prijedlog Zaključka na usvajanje. 
 
  Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 36 
glasova „za“ donosi 

Zaključak o otpisu potraživanja zakonske 
zatezne kamate na studentske kredite     

 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 26. 
 

  PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke podijeljen nam je prije sjednice na klupe.   
 Ako ima potrebe obrazloženje daje  župan Darko Koren. 
    Otvaram raspravu za članove i članice. 
 
 ŽELJKO LACKOVIĆ: Ovo je prilika da se unaprijed zahvalimo za podršku na 
prijedlog župana, a to je da naša Osnovna škola u Đurñevcu koja je osnovana daleke 1774. 
godine, konačno, ponovno doñe pod ingerenciju Grada Đurñevca, kao što su to škole u 
gradovima Koprivnici i Križevcima. Mi ćemo na taj način jedan manji dio sredstava koji je 
Županija izdvajala iz svojih prihoda osloboditi za neke druge aktivnosti. Isto tako mi želimo 
podići standard u svim segmentima. Mislimo da neposrednom brigom nad našom školom 
ćemo to i uspjeti. Županija ima brigu o 28 škola, jasno da ne može biti nad svakom školom, 
na način da one postižu one rezultate koje bi trebale postizati. Zahvaljujemo Županiji zato jer 
je u proteklom razdoblju investirala u izgradnju naše sportske dvorane 11 milijuna kuna. 
Jasno da ne možemo biti svake godine u planu za dodatne aktivnosti i ulaganja, ali isto tako 
moramo primijetiti trend da naša osnovna škola sa sve manje učenika godišnje puni našu 
Gimnaziju koju ćemo dograñivati i što je dobar način da kroz ovaj vid krenemo u dogradnju 
Gimnazije, a postavlja se pitanje za koga, ukoliko naše škole neće biti u mogućnosti barem 40 
osoba tako motivirati i tako obrazovati da budu polaznici Gimnazije. Sada je to broj od 20 
učenika, to je nezadovoljavajuće i mi ćemo, ne samo u ovom grañevinskom dijelu, gdje ćemo 
opet tražiti jednim dijelom pomoć od Županije, nego i ovom stručnom dijelu napraviti iskorak 
i voditi škole onako kako smatramo da bi škole za 21. stoljeće trebale izgledati. Molim 
podršku u ime Grada Đurñevca. 



 
 PREDSJEDNIK: Ukoliko se više nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na 
glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 36 
glasova „za“ donosi 
 

Odluku o prijenosu osnivačkih prava  nad Osnovnom školom 
Grgura Karlovčana, sa sjedištem u Đurñevcu 

  
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 27. 
 

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka podijeljen nam je prije sjednice na klupe.  
Obrazloženje daje  župan Darko Koren.  
 
 DARKO KOREN: Ovdje se radi o uobičajenoj praksi, da u raznim modelima 
sudjelovanja u nekim investicijama, netko je nositelj investicije i onda se kasnije ta imovina 
preda korisniku, odnosno onom tko je  formalni nositelj djelatnosti. To je jedan takav primjer 
gdje se tih 2.856.000,00 kuna kao ulaganje u grañevinskim objektima prenosi, bez naknade, 
Učeničkom domu Križevci. 
 
 PREDSJEDNIK:  Otvaram raspravu za članice i članove. Ukoliko se nitko ne javlja, 
dajem prijedlog na glasovanje. 
 
  Nakon glasovanja predsjednik konstatira da Županijska skupština jednoglasno sa 36 
glasova „za“ donosi 
  

  Zaključak o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine 
 
  Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 28. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi članova“. 
  
 TOMISLAV BABIĆ: Budući nisam uspio raspravljati pod točkom oko Proračuna, 
raspravu u vezi Proračuna pretočiti ću u jedan prijedlog. Pošto sam propustio pohvaliti 
pročelnicu Zdjelar, pohvaljujem ju ovim putem, budući je kao i svi ostali uključena u izradu 
Proračuna, na dobrom računovodstvenom postupku Proračun je napravljen prema svim 
pravilima struke i matematički korektan.  
 Dopustite ćete mi malo duži uvod. Stava sam da je nedopustivo da se u našoj Županiji 
kao jednoj od slabije razvijenih županija na području Republike Hrvatske 10,5% Proračuna 
troši na plaće. Samo za usporedbu Varaždinska županija, Meñimurska županija troše manje 
od 8%. Da li se ovdje radi o prevelikim plaćama ili prevelikom i tromom sustavu, to 
ostavljam vama na ocjenu. Iako, stalno možemo slušati opravdanja lošim potezima i 
odlukama Vlade, smatramo da se aktivnost i fokus odgovornih ljudi ove Županje mora više i 
jače usmjeriti na razvoj poljoprivrede kao temeljne djelatnosti našeg stanovništva. Aktivnosti 
i sredstva se trebaju usmjeriti okretanju poljoprivrednika proizvodnji dohodovnijih kultura, 



odnosno stvaranju dodane vrijednosti preradom pojedinih poljoprivrednih proizvoda. Kad 
govorimo o dohodovnijim kulturama treba uzeti u obzir i klimatske i prirodne prednosti naše 
Županije isto kao i veličinu poljoprivrednog zemljišta odnosno njihovu rascjepkanost.   
 No, iz pozitivnih primjera s područja Županije, znamo da se u našem kraju, uspješno i 
isplativo mogu proizvoditi jabuke, šljive, kruške, jagode, bobičasto voće, lavanda, kamilica, 
razne povrtlarske kulture, salate, te mnoge druge kulture. Za potrebe poljoprivrednika velika 
sredstva biti će na raspolaganju iz mjera ruralnog razvoja, no potrebno je dodatno uložiti u 
izobrazbu ili cijeloživotno učenje poljoprivrednika te financijsku potporu u vidu subvencija i 
kamata na kredite koji će trebati da zatvore odreñene investicije, što je i bio naš prijedlog. 
Ovdje bih naglasio da je potrebno cijeloživotno obrazovanje poljoprivrednika, jer prema 
trendovima neškolovan poljoprivrednik jako teško može doseći količine koje će na istoj 
zemlji u istim uvjetima proizvesti netko tko je za takvu proizvodnju osposobljen.  
 Nadalje, na dio poljoprivredne proizvodnje trebao bi se nadograñivati gospodarski 
sektor, te smo zbog toga, izmeñu ostalog i predlagali povećanje na stavci osnivanje klastera i 
gradnja hladnjača, što je predlagatelj glatko odbio, čak se malo i čudio, iako njegov kolega u 
Zagrebačkoj županiji ima jedan projekt kakav bi u našem kraju, sigurno doveo i do povećanja 
poljoprivredne proizvodnje i do povećanja zaposlenosti, a samim time i do većeg standarda 
naših stanovnika.  
 Projekt koji se provodi u Zagrebačkoj županiji sastoji se u izgradnji logističko 
distributivnog centra koji ima dvije automatske linije za sortiranje voća i povrća, hladnjače, a 
osnovna mu je namjena prihvat, skladištenje, dorada, pakiranje, certificiranje te otprema voća 
i povrća na tržište. Cijena ovog projekta bila je 13,1 milijuna kuna. Mi našim amandmanima 
nismo željeli da se to isfinancira nego da se odrade sve predradnje i da se jedan takav projekt 
dovede do visoke faze gotovosti, ali nama to, izgleda, ne treba.  
 Sredstvima za rad Turističke zajednice koja kao koka nesilica nosi jaja po svijetu i 
godišnje dovede u Županiju jedan autobus „svetih Martina“, ne bih raspravljao, jer za to ovo 
tijelo nema nadležnosti, iako daje 885.000,00 kuna za putovanja i plaće. Projekt „Pisanica od 
srca“ nagrañivan je projekt i kao takav treba mu dati visoku ocjenu, ali na njemu nedostaje 
nadogradnja kojom bi se povezali turistički djelatnici gradova gdje su pisanice postavljene i 
naših lokalnih turističkih djelatnika, kako bi se što više turista dovelo u kolijevku naive i 
njene okolne krajeve.   
 Isto tako neću se doticati niti Razvojne agencije PORE. Kako sve stvari stoje 
naopačke, tako je i ova moja rasprava malo krivo postavljena, trebao sam krenuti od početka, 
odnosno odgoja i obrazovanja djece. Na početku treba pohvaliti projekte u osnovnom 
školstvu, iako se tu moglo, možda objediniti sve projekte i prijaviti ih na JPP što bi u 
konačnici utjecalo i na oporavak grañevinara. No, svakako da će dovršetak škole u Legradu, 
Područne škole u Drnju, gradnje dvorane u Kalniku, Sv. Petru Orehovcu, Kalinovcu, 
Cirkveni, Sokolovcu kao i sitniji zahvati na mnogim školama doprinijeti razvoju osnovno 
školskog obrazovanja.  
 Nasuprot tome, predlagali smo izdvajanje sredstava za pomoć jedinicama lokalne 
samouprave za izgradnju vrtića, uz napomenu da se potiču prijave projekata na fondove, ali 
smatramo da postoje i znamo da postoje sredine koje imaju projekte pri kraju, koje bi trebalo, 
da kažem, možda samo malo pogurati da stvar privedu kraju. Naravno, i to je odbijeno. 
 Odbijeno je i osiguravanje inicijalnih sredstava, napominjem, inicijalnih sredstava za 
pokretanje gradnje učeničkog doma u Koprivnici, iako bi takav projekt sigurno, uz izgradnju 
Obrtničke škole trebao uvelike povećati standard u srednjem školstvu na području Županije. 
Niti to nam ne treba.  
 Kao završna faza obrazovanja dolazi visoko obrazovanje gdje smo predlagali da se 
dodatno potakne mlade ljude sufinanciranjem prijevoza studenata, ali ni to nam ne treba. Sve 
to u Županiji koja je na prostoru Republike Hrvatske zadnja po udjelu obrazovanih osoba sa 



svega 62,49%. Kod Obrtničke škole valja napomenuti kako je nepotrebno potrošena godina 
dana te se čekalo sa prijavom na JPP, pa ćemo vjerojatno čekati do 2017. godine, iako je 
mogla biti gotova barem godinu dana ranije. O važnosti ove škole nepotrebno je trošiti riječi, 
ali ipak valja spomenuti da se njome rješava pitanje ne samo Obrtničke, već i Srednje škole, 
odnosno sveukupno više od 1800 učenika.  
 Istina je, što je župan spominjao da neke županije imaju minus u proračunu, ali imaju i 
župana koji ima manju plaću od saborskih zastupnika, dok naš župan ima plaću kao ministar. 
Meñimurski župan i njegovi zamjenici na plaće sigurno ne troše milijun kuna kao naši. Našem 
županu je glavni moto samo da je plus, to bi mogli prihvatiti kad bi se radilo o upravljanju 
njegovim sredstvima, ali župan upravlja sa 70 milijuna kuna naših novaca i nedopustivo je da 
se ne mogu ili ne žele osmisliti projekti kroz koje bi se višak sredstava vratio svake godine 
stanovnicima naše Županije ili pak uz prihvatljivo zaduživanje uložio u neke kapitalne 
projekte koji bi doprinijeli napretku Županije. Dojma smo da župan i njegovi zamjenici za 
plaće troše previše proračunskih sredstava, iako znamo da nam je Županija, blago rečeno u 
nezavidnom položaju, sa tendencijom slabljenja.  
 Nakon svega, sa žaljenjem moram ponoviti da ovakav Proračun nije vrijedan podrške i 
zato ga nismo podržali, a prijedlog glasi, molim župana da otvori oči i vidi u kakvom svijetu 
živi. 
 Drugi prijedlog se odnosi, apelirao bih, budući se ne možemo na to nikako obvezati, 
da svi članovi Županijske skupštine razmisle o uplati 100,00 kuna za bolesnu djevojčicu 
Marietu Bugarin, koja već nekoliko mjeseci skuplja sredstva za operaciju u Americi, koja joj 
je neophodno potrebna, no nažalost, ne može ih skupiti.  
 
 PREDSJEDNIK: Vjerujem da je dio članova i članica i uplatio već neki iznos, ja 
osobno jesam. 
 
 STJEPAN CIGANOVIĆ: Ove godine općine koje se nalaze uz rijeku Dravu pretrpjele 
su velike štete od poplava. Vi ste župane kao sudionik bili upoznati s tim poplavama, vidjeli 
ste posljedice. Općine su na temelju toga proglasile elementarne nepogode. Općine su 
vjerojatno odradile svoj dio posla i dostavile Komisiji za procjenu štete. Da li imate kakav 
pregled, uvid kolike su te štete u našoj Županiji. Moram reći da te štete za poljoprivrednike 
nisu samo u ovoj godini, jer ta šteta će se reflektirati i u idućoj godini, jer su ljudi ostali bez 
hrane za stoku i svega ostaloga. Iako nemam baš neke nade da će nam država moći puno 
pomoći, ali znam da nam ni Županija ne može pomoći, meñutim, bilo bi dobro da znamo 
kolika je to ukupna šteta za našu Županiju? 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se može na pitanje gospodina Ciganovića odgovoriti sada? 
 
 DARKO KOREN: Nemamo još, pretpostavljam, sve podatke o štetama koje su 
proizvele te elementarne nepogode. Do sada je prijavljenih oko 18 milijuna, mislim da to ni 
približno ne ocrtava stvarno stanje, tako da ćemo još pričekati jedno vrijeme da se svi podaci 
prikupe. Kad dobijemo sve podatke pismeno ćemo vas o tome izvijestiti.  
 
 PREDSJEDNIK: Zahvaljujem svima na pozornosti i završavam današnju sjednicu. 
 
 Sjednica završava u 18,30 sati. 
 
 
Zapisnik sastavila:         PREDSJEDNIK: 
   Sanja Dreven      Damir Felak, dipl.ing. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


